
Poděkování patří firmě Saint-Gobain/
Sekurit, jmenovitě její obchodní ředitelce 
Ing. Martině Hasmanové za velkorysý příspě-
vek na zvýšení bezpečnosti dopravy v Hořo-
vicích.  Z příspěvku se podařilo pořídit zaří-
zení na měření rychlosti vozidel a vybudovat 
i vybavit bezpečnější přechody pro chodce 

na komunikacích v Tyršově ulici a na Pražské 
mezi radnicí a hotelem Zelený strom. Trvalého 
zájmu o rozvoj našeho města si vážíme a dlou-
hodobá cílevědomá snaha o bezpečnost provo-
zu už zjevně povznesla úroveň více přechodů 
ve městě. - Vše nejlepší v Novém roce 2012! 

Dokončeno bylo a předáno do užívání par-
koviště v ulici U Nádraží (šikmá, zatím nevy-
značená stání po levé straně jednosměrné ko-
munikace). Prosíme všechny, kdo v této ulici 
parkují, aby využívali nového parkoviště a už 
neodstavovali auta na pravé straně ulice. As-
faltový povrch parkoviště získá na jaře příštího 
roku. Pozor, od nádražní budovy ČD směrem 
k Tyršově ulici (na křižovatku s ulicí Spojovací) 
je tato komunikace dvousměrná, takže kdo jede 
na nádraží od Žebráku, nemusí už objíždět přes 
město. (U nádraží ČD se ale musí otočit.) Tento 
provoz pokládejme za zkušební, technický a do-
pravní odbor ho po čase vyhodnotí.  

Dozorčí rada Vojenských lesů a statků, s.p., 
vzala na vědomí usnesení Zastupitelstva města 
Hořovice ze dne 29. 11. 2011, kterým zastu-
pitelé schválili „koupi areálu Starého zámku 
od Vojenských lesů a statků za kupní cenu 35 
mil. Kč + 2% úrok p. a. Úhrada kupní ceny 
bude provedena ve splátkách během šesti let. 

Podmínkou platnosti kupní smlouvy je bez-
úplatný převod Panské zahrady do majetku 
města“. V současné době VLS (ve spoluprá-
ci s námi) připravují prodejní (resp. kupní) 
smlouvu, vycházející z našeho usnesení, kte-
rou by kompetentní orgány VLS měly schválit 
v březnu příštího roku. Do té doby město může 
projednávat jednak nájemní vztah s Policií ČR, 
která by v části Starého zámku měla sídlit, tak 
také pracovat na studii využití a stavebních 
úprav prostor zámku, zejména tzv. hospodář-
ského křídla (bývalé sídlo VLS), tedy I. etapě. 

K 31. 12. 2011 končí nájemní smlouva se 
současným provozovatelem plaveckého areálu. 
Vzhledem k tomu, že provozovatel trvale vyka-
zoval ztrátové hospodaření areálu, rada rozhodla,  
že smlouvu již neprodlouží. Od 1. 1. 2012 bude 
plavecký areál provozovat město prostřednictví 
své příspěvkové organizace, kterou je Městská 
správa bytového a nebytového fondu. Vynasna-

žíme se o plynulý převod správy tohoto zařízení 
(vč. převodu permanentek) tak, aby bazén mohl 
být i po dobu převodu správy pro veřejnost ote-
vřen v obvyklých hodinách. Pokud by snad k ně-
jakému přechodnému omezení provozu mělo 
dojít, věřím, že to plavecká veřejnost přijme s po-
chopením. 

Rada města se postavila odmítavě k zámě-
ru „zkapacitnění“ stáčírny, skladování a výdeje 
PHM v areálu Cintlovka. Firma, jež tento zá-
měr hodlá realizovat, přislíbila dořešit dopravní 
studii: navážení PHM má probíhat po železnici 
v max. množství 720 m3 denně, odvoz však mají 
zajišťovat autocisterny. Obáváme se, že dojde 
k neúměrné dopravní zátěži na nevyhovují-
cích komunikacích (až 30 autocisteren denně) 
a k zátěži životního prostředí. Nicméně areál 
leží v katastru obce Tlustice a naše možnosti 
jako samosprávy  jsou při vyjednávání podmí-
nek provozu omezeny - ale budeme jednat!

Přeji Vám, vážení občané, za všechny zastu-
pitele našeho města v Novém roce 2012 zdra-
ví, optimismus, rozvahu, radost, zdrženlivost 
ve zbytečných požitcích - a také štěstí, které 
nechodí po horách, ale po lidech, a to dokonce 
i v našem městě!

Ondřej Vaculík, starosta
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Měšťan

Plavecký bazén po rekonstrukci otevřen
Po uzávěrce únorového čísla 
Hořovického Měšťana byl po rozsáh-
lé rekonstrukci slavnostně otevřen 
plavecký bazén. Stalo se tako týden 
později než bylo původně plánováno. 
Proč tomu tak je, nám prozradil Miro-
slav Kočárek z firmy Koeko: „Otevření 
plaveckého bazénu v Hořovicích bylo 
naplánováno na 22. ledna, ale z tech-
nologických důvodů bylo zprovoznění 
o týden posunuto. Poslední práce 
probíhají velmi pomalu. Jedná se 
hlavně o detaily, které dokončí vzhled 
obou bazénových hal. Dětský bazének 
je hotov a zbývá jen obložit sloupy 
kolem celého prostoru. Velký bazén je 
napuštěn a byla odzkoušena činnost 
technologie a nového chemického 
hospodářství.

Modernizace Gymnázia Václava Hraběte
náklady na stavební práce budou 
4 111 763 korun, vybavení učeben 
bude stát necelý milion korun. Pro-
jekt je spolufinancován z Regionál-
ního operačního programu regionu 
soudržnosti Střední Čechy ve výši 
92,5% způsobilých výdajů.

-gvh-

Město Hořovice v lednu zahájilo re-
alizaci projektu Modernizace Gym-
názia Václava Hraběte v Hořovicích. 
Cílem projektu je zlepšení kvality 
výuky a rozšíření možnosti vzdělávání. 
Součástí projektu je nákup nového 
vybavení, modernizace technického 
vybavení školy, snížení energetické 
náročnosti budovy, kterou zajistí 
výměna oken, rekonstrukce sociálního 
zařízení a výměna osvětlení. Celkové 

Setkání skautů, old skautů
a přátel Junáka Hořovice

U příležitosti 20. výročí obno-
vení skautingu v Hořovicích 
po listopadu 1989 si vás
dovolujeme pozvat na setkání 
oldskautů, bývalých členů skautského 
střediska a přátel Junáka, které se 
uskuteční v sobotu 6. února od 15 ho-
din ve skautské klubovně u Dražovky. 
Během setkání si zavzpomínáme 
na uplynulá léta od počátku vzniku 
Junáka v Hořovicích v roce 1923 až 
do současnosti. Povíme si o dnešní sit-
uaci a o našich plánech do budoucna.

Na setkání se těší Abbé, Linka a Anča.

První vzorky vody byly odebrány a 
výsledek je výborný, kvalita splňuje 
všechny parametry vyhlášky. Nyní 
se jen čeká na dodavatele stavby, 
který dokončuje poslední úpravy
a mohl být po kolaudačním řízení 
spuštěn zkušební provoz. 

Senioři tradičně zakončili rok v sále radnice

V chodbách a sociálních zařízeních byly 
osazeny nové panely ústředního topení 
a instalovány nové sušáky REZ s ra-
darovou technikou.

dokončení na 2. straně

Bohumila Vojíře, pořadem provázel 
Karel Vydra. Příjemným zpestřením 
bylo vystoupení dětí z taneční školy 
Blanky Vášové, stejně tak jako mladých 
kytaristů ze Základní umělecké školy 
Rožmitál pod Třemšínem. Vyvrc-
holením bylo vystoupení tanečního páru 
Veronika Hrubcová- Štěpán Lukeš z Klu-
bu tanečního sportu Příbram, jejichž 
předvedené tance byly skutečným 
uměleckým zážitkem. Všichni účinkující
byli odměněni zaslouženým potleskem.
Dle ohlasu účastníků je možno kon-
statovat, že akce přispěla ke zpestření 
života hořovických seniorů a měla u 
většiny z nich úspěch. Zaměstnanci i 
obyvatelé Domova Na Výsluní, Hořovice 
rádi uvítají návštěvníky i na akcích 
pořádaných nejen pro obyvatele a klien-
ty Domova Na Výsluní přímo v objektu 
zařízení.

Domov Na Výsluní Hořovice

Již tradičně se sešli senioři ve velkém sále
hořovické radnice na předvánočním 
setkání pořádaném Domovem na 
Výsluní, Hořovice. K poslechu i tanci 
hrála Hořovická muzika
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Uzavírka silnice
u Harmoniky
V době od 1. 8. do 30. 11.2010 je plá-

nována rekonstrukce železničního mos-
tu u Harmoniky. V této době bude silni-
ce II/114 uzavřena a příjezd na Sklenář-
ku bude možný pouze přes Cintlovku tj. 
ulicí Plzeňskou.

V této době nebude obsluhována za-
stávka Hořovice, Sklenářka I náhrad-
ní zastávkou pro linky C9 MHD Hořo-
vice, C31 Hořovice - Příbram, C33 Ho-
řovice - Všeradice - Nesvačily, C34 Ho-
řovice - Zbiroh, C35 Hořovice - Komá-
rov - Strašice, C43 Hořovice - Podlu-
hy - Křešín, C44 Hořovice – Praskolesy, 
C45 Hořovice - Zadní Třebaň, C49 Ho-
řovice – Lochovice, 470810 Cekov - Ka-
řez - Hořovice bude zastávka Hořovice, 
Cintlovka. Obsluha sídliště Sklenářka 
bude prováděna pouze linkami jedou-
cími přes zastávku Hořovice, Sklenář-
ka II. Přeprava zdarma bude z/do zastá-
vek v Hořovicích do/z zastávky Hořovi-
ce, Sklenářka I možná při použití linky 
C 32 210032 Hořovice - Žebrák - Brou-
my náhradou za linku C34.

Ing. Miroslav Vacek, vedoucí provozu 
osobní dopravy PROBO BUS a.s.

Hořovický fotbal oslavil sté narozeniny
Doslova vyšňořený hořovický Městský sta-

dión přivítal v sobotu 17. července účastní-
ky oslav 100 let založení organizované kopa-
né v Hořovicích. V rámci celého dne se setkala 
řada známých, kteří se okolo fotbalu pohybovali 
nebo pohybují a setkání využili k zavzpomíná-
ní. Ti nejstarší si prohlédli kabiny a zázemí v tri-
buně, ti o něco mladší nastoupili na trávníku.

 Prvním bodem oslav 
přímo na zeleném paži-
tu byl zápas staré gardy Ho-
řovic s Viktorií Plzeň. Ta, ve-
dená Ivanem Bicanem, při-
jela ve velmi dobrém slože-
ní, jenže hořovický tým měl 
také svojí kvalitu. Vždyť se 
v něm objevili i bývalí prvo-
ligoví hráči Grund, Mojžíš 
a Vyskočil. Zápas přinesl zají-
mavé momenty a skončil vý-
sledkem 2:2. 

Po skončení zápasu 
si na trávníku zatrénova-
la mladší přípravka a ostat-
ní si to zamířili do přísálí Společenského domu, 
kde se konalo slavnostní posezení. V jeho rámci 
všechny přivítal předseda FK Hořovicko Luboš 
Bureš, přítomné pozdravili i senátor Jiří Ober-
falzer a krajský zastupitel Jan Skopeček. Hlavní 
slovo pak měl bývalý divizní hráč, městský za-
stupitel a ředitel hořovického gymnázia Jiří Vl-
ček, který věcně a vtipně glosoval výročí sta let. 
Pak již nastala chvíle k tzv. „pokecu“, ve kterém 
někteří pokračovali přímo na místě a další smě-
řovali své kroky opět na hřiště, kde od půl dru-

hé začínal Podbrdský pohár dospělých. Ten při-
nesl v úvodním zápase doslova šok, když domá-
cí jedenáctka porazila jeden z předních celků B 
skupiny divize Admiru Praha nevídaným způ-
sobem 8:1. O góly se podělili dvakrát Veselý, Šu-
bert a Hruška, jednou se přidali Rampa a Kova-
řík. V dalším zápase zdolaly Horní Měcholupy 
Litvínov 2:0. Po druhém semifinále nastoupili 

na plac hráči mladších přípravek FK Hořovicko 
a Olympie Zdice, kteří předvedli své dovednosti 
před zraky přítomných diváků. Domácí zvítězili 
3:0 a byli odměněni potleskem.

 V zápase o 3. místo Podbrdského poháru 
se střetla Admira Praha s Litvínovem a zvítězi-
la po dramatickém boji 3:2. Před finálovým zá-
pasem předali domácí funkcionáři rozlučkové 
předměty dorostencům, kteří přešli do dospělé 
kategorie a senátor Jiří Oberfalzer prezentoval 
svůj dar ke sto letům od Nadačního fondu Leto-

rosty. Nutno podotknout, že celá akce se konala 
za finančního přispění hejtmana Středočeského 
kraje Davida Ratha a starosty Hořovic Luboše 
Čížka. Oba se však nemohli dostavit kvůli zane-
prázdněnosti stejně jako předseda ČMFS Ivan 
Hašek. Všichni zaslali omluvu a blahopřání.

 Do finále nastoupili domácí proti Horním 
Měcholupům a zápas skončil i přes několik šan-
cí na obou stranách bez branek. O vítězi tak roz-
hodovaly penalty, v nichž pražský tým zvítězil 
4:2 a získal tak hlavní trofej. Vítěz turnaje při-
jel s kvalitním kádrem, který bude po propojení 
s Viktorií Žižkov B nastupovat ve třetí lize, tak-
že to byl těžký soupeř a Hořovicko obstálo vý-
tečně. Po předání cen se ještě diskutovalo přede-
vším o fotbale, který v sobotu 17. července v Ho-
řovicích vyhrál na celé čáře!

-jb-

Dostavba kanalizační sítě
V roce 2010 byl zahájen projekt Dostav-

ba kanalizační sítě v Hořovicích. Nová kana-
lizace včetně veřejných částí přípojek v dél-
ce 1,57 km bude vybudována v ulici U Kou-
paliště, Cihlářská, Rpetská a na sídlišti Karla 
Sezimy. Realizací akce bude vytvořen před-
poklad pro nové připojení 180 ekvivalent-
ních obyvatel Hořovic. Na ČOV Hořovi-
ce bude možno odstranit navíc 7,20t/rok 
CHSKCr a 3,40 t/rok NL.  Tento projekt je 
spolufinancován Evropskou unií - Fondem 

soudržnosti a Státním fondem životního 
prostředí ČR v rámci Operačního progra-
mu Životní prostředí. Projekt bude dokon-
čen v roce 2011. Celkové uznatelné nákla-
dy projektu jsou 5 968 428 Kč, dotace z fon-
du EU činí 5 073 164 Kč a dotace SFŽP ČR 
298 421 Kč.
odbor technický a dopravní MěÚ Hořovice
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Zastupitelé odhlasovali koupi Starého zámku

V novém roce 

2012
vám přejeme
co nejvíce 
pozitivního 
světla, 
zdraví a úspěchů

Zahájení výběrového 
dotačního řízení

Město Hořovice vyhlašuje, na základě 
usnesení rady města Hořovice č. 22/2011 ze 
dne 24. 11. 2011, výběrové řízení o poskyto-
vání dotací z rozpočtu města pro rok 2012. 
Dotace budou poskytovány na oblasti:
1. školství, 2. kultura a církev, 3. sport, 4. zá-
jmová činnost dětí a dospělých, 5. zdravotní 
a sociální, 6. práce s dětmi a mládeží, 7. ostat-
ní blíže nespecifikované

Žádost o dotaci může předložit ten sub-
jekt, který je hlavním realizátorem předklá-
daného projektu. Znamená to, že veškeré 
náklady a příjmy související s projektem musí 
projít přes účetnictví. Dotace se poskytuje 
na neinvestiční výdaje.

Žádosti o dotaci budou předloženy na for-
mulářích, které jsou uveřejněny na webových 
stránkách města, případně je možno si je vy-
zvednout na odboru finančním a školství MěÚ 
Hořovice. Podmínkou zařazení do výběrového 
řízení je předložení žádosti do 31. ledna 2012, 
včetně vyúčtování dotace z předchozího roku.
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Hořovické gymnázium
– pětasedmdesátiletá mladice

U příležitosti významného ju-
bilea (tří čtvrtin století existence) 
gymnázia, jehož oslavy jsou připra-
veny na 14. až 16. září, si v několika 
bodech připomeňme jeho historii 
i současnost.

Počínaje školním rokem 
1948/49 vzniklo na místě zruše-
ného státního koedukačního uči-
telského ústavu hořovické gym-
názium. („Na okresním sjezdu, 
konaném dne 30. listopadu 1947 
v Hořovicích, usnesl se okresní ná-
rodní výbor v Hořovicích a přítomní 
delegáti všech 55 obcí okresu hořo-
vického na této resoluci: Ve školním 
roce 1947/48 zaniká v Hořovicích 
učitelský ústav. Místo něho byly 
zřízeny příslušným výnosem minis-
terstva školství 4 vyšší třídy státního 
reálného gymnasia, čímž snad bylo 
dáno příslušnými úředními činiteli 
najevo, že nepomýšlí nechati naše 
okresní město bez střední školy.“)

Dotkly se jej různé změny ná-
zvu a charakteru, dané dobovou re-
alitou: původní státní reálné gym-
nasium bylo v roce 1953 zákonem 
o jednotném školství přeměněno 
na jedenáctiletou a později dvanác-
tiletou střední školu, jež slučovala 
dosavadní gymnázium se základní 
školou. V letech 1962 až 1964 byla 
připojena večerní škola pro pracu-
jící a v roce 1963 se škola transfor-
movala na střední všeobecně vzdě-
lávací školu. Konečně v roce 1969 
se stala opět gymnáziem. Původní 
tří-, respektive čtyřletou formu 
studia doplnilo v roce 1990 studi-
um víceleté, aktuálně osmileté. Od 
15. 6. 2001 nese škola čestný název 
Gymnázium Václava Hraběte a od 
1. července 2001 ji zřizuje Středo-
český kraj.

Gymnázium od svého počátku 
sídlí v Jiráskově ulici 617, v mo-
numentální budově, vystavěné 
v letech 1928-1930. Působily (či 

působí) v něm téměř dvě stovky 
vyučujících (často nezaměnitel-
ných osobností), kteří se svým svě-
řencům snažili předat poznatky, 
rozšířit obzor, být kladným vzorem 
či alespoň spolehlivým průvod-
cem. Jejich formujícíma rukama 
prošlo úspěšně (někdo svižně, 
někdo loudavě) již 4164 jinochů 
a slečen. (Konkrétní bohaté sezna-
my všech absolventů i vyučujících 
přináší Almanach GVH 75, který 
bude k dispozici v rámci oslav 75. 
výročí vzniku školy.) Řada absol-
ventů dosáhla ve svém profesním 
životě významných úspěchů v ob-
lasti kulturní, vědecké, sportovní 
i společensko-politické.

V celkem 12 třídách studuje 
momentálně 343 žáků. Výuka, za-
měřená na univerzální vzdělání, 
probíhá v „domácím“ prostředí 
tradiční, historické budovy. Žáci 
studují povinně dva cizí jazyky 
(angličtinu a francouzštinu, nebo 
němčinu, nebo ruštinu) volitelně 
i latinu a jsou úspěšní jak ve srov-
návacích celostátních testech, tak 
v přijímání na vysoké školy.

Kdykoliv mají přístup na inter-
net, v posledních dvou letech stu-
dia se mohou profilovat výběrem 
vhodných volitelných předmětů. 
Organizují se poznávací zahranič-
ní zájezdy do různých evropských 
zemí. Každý rok absolvují tři třídy 
lyžařský kurs, dvě třídy kurs spor-
tovní a dvě třídy kurs vodácký.

Výrazným znakem je vytvo-
ření široké škály volnočasových 
aktivit pro studenty a jejich ak-
tivní zapojení do nich. Škola se 
orientuje především na kulturní 
a sportovní oblast. Středoškol-
ský sportovní klub nabízí bohaté 
sportovní vyžití. Vybraní studenti 
se zúčastňují v zimě běžkařského 
kursu a v květnu cykloturistického 
kursu. Atraktivní jsou outdoorové 

závody Zlaté hrábě a Zlaté hrabič-
ky. Pro nové studenty je vždy v září 
připraven kurs Go!, seznamující 
nové spolužáky. Kurs Poločas pro 
kvartány je jakýmsi uzavřením 
první poloviny jejich studia. Stra-
nou nezůstávají ani záležitosti 
kulturní. Starší studenti v rámci 
Klubu diváků každoročně zhléd-
nou čtyři představení v pražských 
divadlech, mladší žáci obdobně 
navštěvují příbramské divadlo. 
Tradiční školní akademie, hojně 
navštěvována i aplaudována, má 
zastoupení všech tříd v různoro-
dých výstupech pěveckých, hu-
debních, divadelních i tanečních. 
Velkou popularitu získal také jarní 
koncert, uspořádávaný pro veřej-
nost v hlavním sále hořovického 
zámku a představující studenty 
coby nadějné hudební virtuózy. Na 
tvorbě školního časopisu Corpus 
delicti má podíl většina tříd.

Velice prospěšným pro studen-
ty i pro celkové klima se jeví fakt, 
že se škola stala hostitelem zahra-
ničních studentů „ze všech končin 
světa“ (zatím celkem 42 studentů 
ze 17 zemí celého světa). Jejich za-
pojením do školního života získá-

vají našinci dovednosti potřebné 
k uplatnění ve světě, poznávají jiné 
kultury a odlišný způsob života 
(v kontextu toho doceňují vlastní 
kulturu, mateřský jazyk a rodi-
nu), mají výbornou příležitost ke 
komunikaci a výměně myšlenek 
a názorů. Dalším kladným výsled-
kem je pravidelné organizování 
rozmanitých humanitárních akcí 
(Srdíčkový den, Květinový den, Bílá 
pastelka, Světluška). Díky tomu 
vzniká u studentů pocit solidarity 
s handicapovanými, nemocnými 
a sociálně slabšími spoluobčany 
(a především uvědomění si jejich 
existence). Děkovné listy od or-
ganizací pořádajících řečené akce 
tuto okolnost jenom dosvědčují.

To vše vede k tomu, že žáci ab-
sorbují kvalitní, funkční všeobecné 
vzdělání, schopnost samostatně 
myslet a svobodně se rozhodovat, 
a mají tak dobré předpoklady pro 
studium na vysoké škole, komuni-
kaci mezi lidmi a flexibilní uplatně-
ní v životě.

Přejme si, aby v tomto duchu 
vydrželo naše gymnázium alespoň 
dalších 75 let…

PhDr. Jiří Vlček

n Současný pohled na vstup do Gymnázia Václava Hraběte.
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K jednomu výročí aneb vzpomínky jsou s námi
Po vítězné bitvě „tří císařů“ řekl 

Napoleon Bonaparte před nastou-
penou armádou: „Vojáci, kdykoli 
po návratu domů prohlásíte – bo-
joval jsem u Slavkova, pozná ka-
ždý člověk, kdo jste“. V parafrázi 
na tato slova prohlašuji: „I já jsem 
byl studentem hořovického gym-
názia a jsem rád za tuto možnost“. 
Psal se rok 1970, když jsem spolu 
s mými spolužáky přebíral matu-
ritní vysvědčení tehdejší SVVŠ, 
listinu podmiňující přihlášku na 
vysokou školu. Z vlastního živo-
ta vím, že člověk ocení význam 
okamžiku či události teprve s od-
stupem doby. To platí i o ukončení 
středoškolského studia, oné vstu-
penky do dospělosti.

Vzpomínám na svá studentská 
léta s velkou mírou nostalgie. Nad-
šené ideály mládí, chmelové brigá-
dy, hraní v beatové kapele, jistota 
domova s rodiči, to jsou hodnoty, 
které si vybavím. Padesát tři let, kte-
ré od té doby uběhly, jsou naplněny 
celým následným životem. Někteří 
spolužáci již zemřeli, ti živí zestár-
li. Hlavou mně plynou vzpomínky 
na profesorský sbor, který nás učil 
- profesoři: Jiří Krůta, Myron Lu-
byneckyj, Jiří Hatina, Milan Vrba, 
Marie Slavíková, Marie Rydricho-
vá, Miroslava Hrubá, Ivana Švejdo-
vá, Vlasta Čerychová a další. Byli to 
vynikající pedagogové a osobnosti, 
kteří odvedli vzornou práci.

Asi před osmi měsíci jsem 
se vracel autem od hořovického 
hřbitova od hrobu mých rodičů, 

když jsem před sebou zahlédl 
vzpřímenou postavu profesora 
Lubyneckého, který v doprovodu 
své paní na hřbitov právě přichá-
zel. Minul jsem jej a říkal jsem si 
v duchu, že musí být již úctyhod-
ného věku. V tom náhle prásk! 
Kolikrát ještě tohoto pána po-
tkáš v takové kondici, běželo mi 
hlavou. Otočil jsem auto, předjel 
před bránu hřbitova a kráčel jim 
v ústrety. „Pane profesore, dovolte 
mi, abych Vám za všechno podě-
koval, studoval jsem na hořovic-
kém gymnáziu a vy jste byl můj 
učitel. Já jsem Jaroslav Ortman“. 
Pan profesor se na mne podíval 
a odpověděl: „Vím, vím, seděl 
jste v první lavici s Holmanem. 
A vidíte, jste právník a Holman je 
zubař.“ V záři podzimního slunce 
tak stáli vedle sebe na chodníku 
dva starší pánové, z nichž jeden 
byl bývalým středoškolským 
profesorem, druhý jeho bývalým 
studentem. Škoda, že jsem nestihl 
takto poděkovat všem jeho kole-
gům, činím tak aspoň takto.

Mnozí bývalí studenti Gym-
názia Jana Hraběte našli uplat-
nění v nejrůznějších profesích. 
O četnosti jejich řad svědčí i to, 
že v současném zastupitelstvu 
města Hořovice jsou kromě mne 
i následující bývalí studenti ho-
řovického gymnázia: Věra Ve-
verková, Eva Kaufmanová, Ing. 
Věra Eschnerová, MUDr. Eva 
Pangerlová Mgr. Zdeňka Ulčová, 
prof. Petr Drulák, Ing. arch Kryš-

n Historická fotografie budovy gymnázia.

Gymnázium Václava Hraběte 
Hořovice

srdečně zve všechny absolventy, vyučující, přátele školy 
i další zájemce na oslavy 75. výročí vzniku školy, které se 

uskuteční

14, 15. a 16. září 2023.
PROGRAM:
Čtvrtek 14. září 2023
19:00 Klub Labe: divadelní představení
Švanda dudák v podání gymnaziálního souboru Horečka
Pátek 15. září 2023
13:00 Setkání s oficiálními hosty v budově školy
15:00 Koncert v hlavním sále hořovického zámku
Sobota 16. září 2023
8:00 – 17:00 Setkání absolventů a vyučujících v budově 
školy
✖ prohlídka školy ✖ výstava fotografií z historie i současnosti školy 
✖ videoprojekce různých školních akcí (maturitní plesy, akademie, 
soutěže apod.) ✖ ukázky učebních pomůcek ✖ koncert studentských 
kapel ✖ občerstvení, kavárna ✖ prodej Almanachu GVH 75, upomín-
kových předmětů (tužky, trička, hrnky…)

tof Kreisinger, Mgr. Martin Solař, 
MUDr. Antonín Spal, MDDr. An-
tonín Spal, MUDr. Kamil Sukov-
ský, Ing. Miroslav Žáček.

Jménem svým a jménem 
všech svých kolegů zastupitelů, 
tímto děkujeme bývalému i sou-
časnému profesorskému sboru 
Gymnázia Václava Hraběte za 

jeho vysokou odbornou i mrav-
ní vyspělost. 75letému gymnáziu 
pak přejeme takovou budouc-
nost, která bude přinejmenším 
stejně slavná, jako je jeho minu-
lost.

JUDr. Jaroslav Ortman, CSc.
bývalý student, zastupitel

a předseda redakční rady Měšťana
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Asi nejvýraznější a nejnáročněj-
ší rekonstrukce komunikace právě 
vrcholí v ulici Dr. Holého. Do za-
čátku školního roku by práce měly 
být skončeny a můžeme se těšit na 
kompletně nový povrch vozovky, 
chodníky, parkovací stání a přecho-
dy. V souvislosti s rekonstrukcí uli-
ce byly také zkontrolovány rozvody 
vody a kanalizace, aby nedocházelo 
k rozkopání nového povrchu při 
případné poruše. Již před několika 
týdny byl dokončen přechod v ulici 
9. května, pro chodce je nyní toto 
místo bezpečnější a zdá se, že i ři-
diči si pomalu zvykají na to, že je 
třeba svoji jízdu přizpůsobit novým 
podmínkám. Již před prázdninami 
byla dokončena oprava povrchu 
ulice Fügnerova, a to ve spoluprá-
ci se spol. Cymedica, která se na 
opravě povrchu finančně podílela. 
Opravena byla také ulice Příbram-
ská, která dostala nový povrch – 
tato silnice třetí třídy je v majetku 
Středočeského kraje a byla jím také 
financována. Oprava trvala necelý 
týden a je opravdu zarážející, že ně-
kteří řidiči měli problém respekto-
vat dopravní značení, a i přes záka-
zové značky ulici projížděli v době 
stavebních prací. Řidič, který po-
škodil nezodpovědným chováním 
nový asfaltový povrch v horní části 
ulice byl sankcionován. Pevně dou-

fám, že se podobná situace nebude 
opakovat v ulici Tyršova, která je 
rovněž krajskou komunikací a také 
dostane nový povrch od kruhové-
ho objezdu až po výjezd z Hořovic 
směrem na Žebrák. Važme si toho, 
že Středočeský kraj investuje do 
svého majetku v intravilánu naše-
ho města, a respektujme dopravní 
značení, ať nám nové silnice vy-
drží co nejdéle. V letošním roce 
bychom ještě rádi stihli komplet-
ní opravu povrchu ulic 1. Máje, 
Sklenářka, Kpt. Matouška a Lesní 
metodou flexibilního zemního 
betonu. Z menších oprav a úprav 
bych ráda zmínila nové obrubníky 
pod parkovištěm u nemocnice, kde 
opakovaně docházelo k parková-
ní nákladních vozidel a autobusů 
a poškozovala se tak nejen krajni-
ce vozovky, ale i přilehlý svah. 
Opraven byl povrch chodníku 
kolem 2. ZŠ na Vísce, který byl ve 
velmi špatném stavu. S komunika-
cemi úzce souvisí i blokové čištění 
sídliště Višňovka, které proběhlo 
na konci druhého srpnového týd-
ne. Děkuji tímto všem obyvatelům 
a řidičům, kteří přesunuli svá vo-
zidla tak, abychom mohli čištění 
řádné provést. Odměnou nám jsou 
perfektně čistá parkoviště, silnice 
i chodníky. Nyní proběhne projek-
tování modrých parkovacích zón 

Opravy komunikací a úpravy zeleně v plném proudu
Prázdniny nejsou jen o odpočívání, vzhledem k většímu klidu ve městě kvůli chybějícím školákům se dají využít i pro opravy 
silnic a chodníků a další drobné úpravy a opravy ve městě.

na sídlišti Višňovka, K Nemocnici 
a Na Okraji. Chceme dosáhnout 
toho, aby zde pohodlně zaparkovali 
především obyvatelé sídliště. Kapa-
citně je parkování v sídlišti dosta-
čující, bohužel zde v současné době 
často parkují jak pacienti, tak za-
městnanci nemocnice. U bytového 
domu č.p. 1199 v ulici K Nemoc-
nici zároveň vznikne navíc několik 
nových parkovacích míst.

Nakonec bych ráda zmíni-
la úpravy zeleně, které probíhají 
v rámci celého města. Ošetření 
všech stromů ve Višňovce bylo 
provedeno certifikovaným arbo-
ristou s ohledem na zanedbanou 
povýsadbovou péči a nemusíme 
se nyní obávat toho, že by stromy 

nebyly schopné zvládnout výraz-
nější výkyvy počasí. Ošetřeny byly 
také stromy na autobusovém ná-
draží a během září proběhne stejná 
péče o stromy na náměstí. Ošetře-
ny budou také stromy podél nové 
cyklostezky, aby neohrožovaly její 
uživatele. V tomto duchu bychom 
rádi pokračovali i v příštím roce 
v souladu s koncepcí péče o zeleň 
ve městě, na kterou žádáme dotaci. 
Nové výsadby keřů a trvalek jsou 
nyní na autobusovém nádraží, na 
náměstí, ve Višňovce i před zám-
kem. Věřím, že opravené silnice, 
chodníky a rozkvetlé záhony zpří-
jemní život ve městě nám všem.

Ing. Věra Eschnerová,
místostarostka města Hořovice

n Rekonstrukce ulice Dr. Holého finišuje.

Již 4. ročník obnovené pouti Porcinkule se 
konal 6. srpna 2023 na náměstí. I přes počá-
teční nepřízeň počasí již od ranních hodin 
navštívilo některý ze stánků mnoho míst-
ních i přespolních. Letos se prodalo neu-
věřitelných 120 kg rychlokvašek, symbolu 
Porcinkule, které prodávaly již tradičně paní 
starostka s paní místostarostkou. Originál-
ní ručně vyráběné dekorace, pletené košíky, 

malované sklo, šperky, marmelády, likéry 
a další pouťové skvosty zpříjemnily neděli 
dětem i dospělým. Nechyběla ani skupina 
Guta s tematickým hudebním doprovodem 
a skvělí hořovičtí Srubaři. Poděkování patří 
především paní Marcele Flídrové ze spolku 
Horovize za celou organizaci a komentova-
né prohlídky nejen kostela, ale i sakrálních 
maleb roubeného přístavku bývalého kláš-

tera, který byl dosud veřejnosti nepřístupný. 
MKC Hořovice se postaralo o stavbu stánků 
a kompletní technické zajištění. Mám radost, 
když výsledkem spolupráce města a občan-
ských spolků jsou takto vydařené akce, jako 
je právě Porcinkule a věřím, že v tomto du-
chu budeme pokračovat.

Ing. Věra Eschnerová,
místostarostka města Hořovice

Porcinkule přilákala návštěvníky nejen na rychlokvašky
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V rámci předložené změny 
ÚP budou pozemky tzv. územ-
ní rezervy (v současné době na 
nich nelze stavět) převedeny na 
pozemky, které zástavbu umož-
ňují. Jedná se o oblast pod hořo-
vickou nemocnicí (celkem cca 
27 000 m²). Na těchto pozemcích 
se předpokládá především zástav-
ba bytovými domy. Dále se jed-
ná o zvýšení maximální možné 
výšky stavby na pozemcích, kde 
vzniká nový pavilon hořovické 
nemocnice. Maximální výška no-
vého pavilonu nemocnice bude 
7 podlaží (oproti současným 5). 
Vlastníky předmětných pozem-
ků a žadateli o tuto změnu jsou 
společnost Bagger a.s. (developer 
zástavby pod nemocnicí) a Akeso 
holding a.s. (vlastník hořovické 
nemocnice). Je zřejmé, že změna 
ÚP značně zhodnotí soukromý 
majetek a umožní další soukromé 
investice. Nejedná se o veřejnou 
investici jako je silnice nebo škola, 
která by pro město byla nezbytná. 
Naopak zcela určitě městu vznik-
nou nové náklady. Přibudou noví 
obyvatelé, přibudou další auta ve 
městě a bude potřeba vytvořit 
další místa ve školkách a školách.

Jako architekt a urbanista se 
pohybuji v prostředí jak soukro-
mých investorů, tak samospráv 
různě velkých měst a obcí. Mohu 
říci, že obecně je dnes již těžko 
představitelné, že by město ně-
komu zhodnocovalo pozemky, 
aniž by za to požadovalo nějakou 
formu kompenzace. Naopak je 
běžné, že když město nebo obec 
umožní soukromou investici 
a zhodnotí soukromý majetek 
(např. změnou ÚP), tak má s in-
vestorem vyjednanou dohodu 
o kompenzaci nákladů, které 
soukromá investice městu při-
nese. Tato forma spolupráce má 
řadu podob od finančního pl-
nění, převodu bytů do městské-
ho bytového fondu (velmi častý 
způsob), budování silnic, par-
kovišť apod. Řada měst má pro 
podobné situace stanovena také 
jasná pravidla.

Je o mě známo, že jako archi-
tekt jsem měl k předložené změně 

ÚP výhrady. Nakonec jsem byl ale 
připraven přijmout kompromis 
a hlasovat pro změnu ÚP. Nako-
nec i moje zkušenost z prostředí 
komunální politiky v Hořovicích 
je dlážděna kompromisy (ně-
kdy dost krušnými). Deklaroval 
jsem ale jasný požadavek, že mezi 
městem a oběma investory musí 
vzniknout dohoda, v rámci které 
město získá recipročně odpoví-
dající kompenzaci za to, že svým 
rozhodnutím značně zhodnotí 
soukromý majetek (odhadem 
vyšší desítky milionů Kč) a inves-
torům umožní jejich podnikatel-
ské záměry. Samozřejmostí je, že 
taková dohoda musí být řádně 
zasmluvněna. Na tento proces 
si vedení města vytyčilo zhruba 
měsíc času. Je zřejmé, že v tom-
to krátkém časovém úseku nelze 
zvládnout takto složitou dohodu 
adekvátně připravit. Toho názo-
ru byli i někteří další kolegové 
v zastupitelstvu. Jevilo by se tedy 
jako racionální, posunout hlaso-
vání minimálně na další zasedá-
ní zastupitelstva. Získal by se tak 
čas, kdy by bylo možné vyjednat 
pro město adekvátní podmínky 
a převést je do náležitých smluv. 
Na tento postup bohužel nedo-
šlo. Nakonec jsme tedy těsně před 
zasedáním zastupitelstva dostali 
velmi stručnou smlouvu o spo-
lupráci se společností Bagger a.s. 
a memorandum o spolupráci se 
společností Akeso holding a.s. Na 
případné zhodnocení a věcnou 
diskuzi, zda-li jsou dohodnuté 
podmínky adekvátní službě, kte-
rou město investorům prokazuje, 
už skutečně nebyl čas. Co vní-
mám jako zásadní, je skutečnost, 
že závaznost memoranda, které 
město připravilo, je značně li-
mitní a těžko ho lze považovat 
za plnohodnotnou smlouvu. Na 
zasedání zastupitelstva jsme tedy 
byli postaveni před dvě špatné 
volby. Buď hlasovat proti předlo-
žené změně ÚP a tím neumožnit 
podnikatelské záměry investorů. 
V této poloze byl asi málokdo. 
Nebo hlasovat pro změnu ÚP, 
zhodnotit soukromý majetek, 
umožnit podnikatelské záměry 

Jaký je plán?
Stěžejním bodem posledního zasedání zastupitelstva bylo 
bezesporu hlasování o vydání Změny č. 1 územního plánu 
(dále jen „změna ÚP“). Jednoznačně se jednalo zatím o nej-
zásadnější rozhodnutí, které současná samospráva doposud 
učinila.

a připustit další zátěž infrastruk-
tury města (auta, místa ve ško-
lách, atd.), aniž by bylo zřejmé, 
co přesně město ve finále získá 
a za jakých podmínek. Z pohle-
du zastupitele tedy město dává 
vše a získává pouze příslib možné 
spolupráce. Takové rozhodnutí 
však lze jen stěží považovat za 
odpovědné jednání zastupitele. 
Nezbylo tedy než hlasovat proti…

Způsob, jakým město příleži-
tost jako je změna ÚP uchopilo, 
nepovažuji za šťastný. Ale může-
me se na celou anabázi také dívat 
z té lepší stránky. Co se povedlo? 
Město uzavřelo s firmou Bagger 
a.s. smlouvu, podle které získá 
dva byty do městského bytového 
fondu, prostory pro mateřskou 
školu a další finanční prostřed-
ky. Jistě by se dala vést diskuze 
o tom, jestli je to adekvátní k in-
vestici, kterou město investorovi 
umožnilo. Ale je třeba také říci, 
že Hořovice nikdy od žádného 

investora ještě více nezískaly. Pří-
stup tohoto investora považuji 
za solidní. Dále město uzavřelo 
se společností Akeso holding a.s. 
memorandum o další spoluprá-
ci na poli rozvoje města. Buďme 
tedy optimisté a věřme, že i tato 
spolupráce dojde svého naplnění 
a bude pro naše město přínosná. 
Jestli je tento výsledek, kterého 
město dosáhlo, dostatečný nebo 
ne, nechávám na úsudku čtenáře. 
Za nás, tzv. opoziční zastupitele, 
mohu říci, že jsme se snažili být 
vedení města nápomocni (přede-
vším odbornou radou). Zároveň 
jsme neoblomně trvali na výše 
zmíněných zásadách, které jsme 
si vytyčili. Jsem přesvědčen, že 
bez naší intervence by město ta-
kový výsledek nemělo.

Ing. arch. Kryštof Kreisinger
zastupitel za Místní HNHRM

autorizovaný architekt ČKA
(v oborech architektura

a územní plánování)

Poplatky za rok 2023
Poplatek za komunální odpad a poplatek ze psů patří 
mezi místní poplatky
Poplatníky poplatku za komunální odpad jsou:
- fyzické osoby, které mají ve městě trvalý pobyt,
- fyzické osoby, které mají povolen přechodný pobyt na více než 90 
dní (cizinec),
- fyzické osoby, které podle zákona pobývají v obci přechodně po 
dobu delší než 3 měsíce,
- fyzické osoby, kterým byl přidělen azyl (mezinárodní nebo dočas-
ná právní ochrana),
- vlastníci nemovité věci zahrnující byt, rodinný dům nebo stavbu 
pro rodinnou rekreaci, ve které není přihlášena k pobytu žádná fy-
zická osoba a která je umístěna na území obce, a to ve výši poplatku 
v základní sazbě za jednu fyzickou osobu.

Poplatníky poplatku ze psů jsou držitelé psů, tj. osoby, které jsou 
přihlášené nebo mají sídlo na území města Hořovice.

Poplatky na rok 2023 za komunální odpad a poplatky ze psů, 
byly splatné do 31. 5. 2023.

Místní poplatek za obecní systém odpadového hospodářství (komu-
nální odpad) upravuje obecně závazná vyhláška města Hořovice č. 
9/2021 dostupná na: https://sbirkapp.gov.cz/detail/SPPR2HO3M-
P2OORPU
Místní poplatek ze psů upravuje obecně závazná vyhláška města Ho-
řovice č. 3/2021 dostupná na: https://sbirkapp.gov.cz/detail/SPPR-
2HO3MP2OORPU

Upozorňujeme, že pokud poplatek není uhrazen včas a ve 
správné výši může jej správce poplatku zvýšit až na trojnásobek 
a vymáhat platebním výměrem nebo hromadným předpisovým se-
znamem. Pokud ani poté nedojde k úhradě poplatku, stává se tento 
platební výměr či hromadný předpisový seznam exekučním titu-
lem pro vymáhání nedoplatku prostřednictvím exekuce.

Pokud jste dosud poplatek nezaplatili, prosím učiňte tak ne-
prodleně.

Město Hořovice
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Memorandum s AKESO holding a.s.
Vážení občané,

v tomto čísle časopisu Měšťan naleznete 
mimo jiné informaci o změně územního plá-
nu města Hořovic. Chtěla bych Vás informovat 
o podmínkách, za kterých zastupitelstvo města 
územní plán většinově přijalo.

Dosud nikdy nebyly odstavitelů objektů 
v našem městě vyžadovány jakékoliv kompen-
zace. Je to poprvé, kdy jsme takto k žádostem 
o změnu územního plánu přistoupili. Jsme si 
vědomi, že rozvoj výstavby na našem území 
s sebou obecně nese řadu problémů. Zvyšuje 
se zatížení dopravní infrastruktury, roste počet 
obyvatel a spolu s tím i potřeba kvalitní zdra-
votní péče, dostatečné obchodní sítě, rozsahu 
služeb, kulturního a sportovního vyžití a ze-
jména dostatku míst ve školkách i školách. 
Růst klade značné požadavky i na rozpočet 
města.

Proto město jednalo s oběma žadateli 
o změnu ÚP a uzavřelo s oběma následující 
dohody:

S investorem AKESO holding a.s. memo-
randum o rozsáhlé spolupráci. Investor má 
zájem realizovat na území města stavební zá-
měr, jehož cílem je rozšířit ve městě spektrum 
poskytovaných zdravotních služeb, zvyšovat je-
jich kvalitu a dostupnost zdravotní péče. Město 
se v oblasti jakékoliv výstavby snaží v nejvyšší 
možné míře sladit různé individuální zájmy 
jednotlivých stavebníků/investorů s prioritami 
a možnostmi města. Proto obě strany vníma-
jí svoji vzájemnou spolupráci jako důležitou 
a žádoucí a vymezují tyto oblasti spolupráce:

Sociální infrastruktura
Investor se zavazuje zahájit v roce 2024 

rekonstrukci hotelu Zelený strom a následně 
jej v co nejkratším termínu zprovoznit pro 
občany i návštěvníky Hořovic. Dále se inves-
tor zavazuje v lokalitě mezisídlištěm Višňovka 
a areálem hořovické nemocnice zajistit a za-
financovat výstavbu technologického parku, 
jehož součástí bude podzemní velkokapacitní 
parkoviště a obchodní zóna určená pro obyva-
tele města, a to zejména s ohledem na potřebu 
zlepšení dostupnosti služeb občanům města 
v dané lokalitě a návštěvníků nemocnice.

Účastníci se shodují, že ve městě není do-
statečná kapacita školských zařízení. O potře-
bě řešení této problematiky svědčí i výsled-
ky demografické studie z června roku 2023, 
která předpokládá výrazný nárůst obyvatel, 
a to i v důsledku nové výstavby bytů v lokalitě 
u nemocnice. Investor má zájem proto spolu-
pracovat s městem i v této oblasti a zavazuje 
se, že pro město na své náklady zajistí vypra-
cování architektonické studie a projektové do-
kumentace pro výstavbu nové základní školy 
a uspoří tak městu výdaj z rozpočtu v řádu ně-
kolika milionů Kč. Požadavky na projektovou 
dokumentaci, týkající se zejména určení loka-
lity výstavby a rozsahu zpracování projektové 
dokumentace, budou účastníky upřesněny po 

vzájemné dohodě. V tomto směru se investor 
zavazuje vyjít vstříc důvodným požadavkům 
města.

V rámci nové bytové výstavby investora 
v areálu hořovické nemocnice umožní inves-
tor ubytování nově příchozích učitelů/učitelek 
nové MŠ i ZŠ zřizovaných městem. Ubytování 
bude ze strany investora zajištěno v maximál-
ním rozsahu 3 nájemních bytů za stejných 
podmínek, za kterých investor pronajímá tyto 
byty svým zaměstnancům.

Investor prohlašuje, že v areálu hořovické 
nemocnice vznikne mateřská školka s kapaci-
tou pro 100 dětí. Termín zahájení výstavby je 
předpokládán v roce 2024.

Investor deklaruje, že se v rámci dohody se 
Středočeským krajem zavázal na své náklady 
v areálu hořovické nemocnice vybudovat sta-
noviště rychlé záchranné služby. Město si je 
vědomo skutečnosti, že pokud by tak investor 
neučinil, stanoviště rychlé záchranné služby by 
v Hořovicích zaniklo.

Investor se zavazuje městu bez zbytečného 
odkladu předat existující dokument, zpracova-
ný ČVUT, Fakultou architektury, týmem pana 
prof. Hájka, obsahující náměty pro zlepšení ži-
vota občanů v Hořovicích.

Technická infrastruktura
V oblasti dopravy ve městě se investor za-

vazuje spolupodílet se na zlepšování stávající 
a budování nové infrastruktury, a to ve formě 
věcné spoluúčasti (zejména stavební, projekční 
činnosti) při rekonstrukci mostů v ulici U Sva-
tého Jána. Komunikaci v této ulici lze považo-
vat za jednu z nejvýznamnějších a nejvyužíva-
nějších příjezdových tras k areálu nemocnice.

Zásady výstavby
Investor se při realizaci svých stavebních 

záměrů a projektů bude řídit Zásadami pro 
výstavbu na území města Hořovice, schvále-
nými Zastupitelstvem města Hořovice usne-
sením č. 2/2022 ze dne 22. 6. 2022 a v souladu 
s ní vyplatí do rozpočtu města částku 666,– Kč 
z každého 1 m2 vybudované bytové plochy, což 
představuje v závislosti na počtu bytů přínos 
v řádu milionů Kč. Přesnou částku neuvádím, 
protože s výstavbou bytů se uvažuje postupně 
v období několika let.

Tato ujednání byla řádně projednána v sou-
ladu se Zákonem č. 128/2000Sb. o obcích ra-
dou města a schválena zastupitelstvem města 
dne 28. 6. 2023, přičemž účastníci prohlašují, 
že jsou tímto memorandem vázáni, což stvr-
dili svými podpisy za AKESO Holding a.s., 
Sotirios Zavalianis, předseda představenstva 
a Věra Veverková, starostka města Hořovice 
dne 28. 6. 2023.

Ve stejných intencích projednaly a schválily 
rada a zastupitelstvo dohodu o kompenzacích 
žadatelem o změnu územního plánu firmou 
Bagger, s.r.o., podle které obdrží město od sta-
vitele do vlastnictví 1 byt 2 + KK ihned a druhý 
z nové výstavby dodatečně schváleného počtu 

bytů. V nové výstavbě bude městu poskyt-
nut za výhodný nájem k provozování prostor 
o velikosti dvou bytů vystavěných v úpravě pro 
užití jako mateřská školka pro max. 30 dětí. 
V souladu se zásadami výstavby zaplatí inves-
tor částku 666,– Kč za 1 m2, což představuje 
přínos ca 2,4 milionu do městského rozpočtu. 
Firma Bagger se podílí na vybudování komu-
nikací a kompenzační výsadbě zeleně. Smlou-
vu podepsal Ing. Šoltys za firmu Bagger, s.r.o. 
a Věra Veverková za město Hořovice.

Věřím, že tyto informace přispějí k objek-
tivnímu náhledu na změnu územního plánu.

Věra Veverková,
starostka města Hořovice

Město Hořovice, MKC Hořovice, ČZS Hořovice a spolek Horovize

Vás srdečně zvou na obnovený tradiční VELKÝ jarmark v centru města

Stánkový prodej, pestrý program, výstavy, lidová tvořivost,
občerstvení, pouťové atrakce a mnoho dalšího.

Český
zahrádkářský
svaz
Hořovice

Pátek 6.10. 
17.00 - 22.00 hod.

Sobota 7.10. 
9.00 - 16.00 hod.

Vážení spoluobčané,
v souvislosti s Cibulovým jarmarkem 2023 

bude naše organizace ČZS Hořovice pořádat 
v Domě zahrádkářů kurz – pletení cibulových 
copů. Kurz povede dlouholetá zahrádkářka 
a aranžérka paní Vlasta Jirouchová. Zájemci 
se mohou hlásit na tel. č. 607 927 406. Termín 
závisí na dodání cibule a bude vám včas ozná-
men.

I v letošním roce Vám nabízíme zajiště-
ní dodávky „račetické“ cibule na uskladnění. 
Pevná cena cibule zatím není stanovena, ale 
předběžný odhad je 30,– až 35,– Kč/kg. Na-
bízená je cibule žlutá, červená, špízová a tzv. 
semafor (směs červené, žluté a špízové). Ci-
buli je nutné objednat do konce září na tel. č. 
607 918 109

Za ZO ČZS Hořovice
Eva Grossová

Kurz pletení
cibulových copů
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V sobotu 12. srpna se v hořo-
vickém Společenském domě kona-
la tradiční přehlídka amatérských 
heligonkářů Hořovická heligónka. 
Festival zahájila paní starostka Věra 
Veverková, společně s ředitelem 
Městského kulturního centra pa-
nem Přemyslem Landou. Hostům 
na úvod pověděli něco o historii 
výroby heligónek v Hořovicích. 
Následně se slova ujal, tak jako v le-
tech předchozích, moderátor Karel 
Vydra. Na pódiu se během dvaceti 
vystoupení vystřídalo na pětatřicet 
účinkujících. Ve většině případů se 
jednalo o heligónkáře, kteří již fes-
tival navštívili po několikáté. Poté, 
co účinkující odehráli tři skladby na 
pódiu uvnitř, měli možnost se pře-
místit na venkovní jeviště. Zde moh-
li v hraní pokračovat a zpříjemnit 
tak všem posluchačům odpoledne. 
Ve vnitřních prostorách zaznělo od 
účinkujících něco přes šedesát skla-
deb. Kolem poledne přišla řada na 
jednoho z hostů festivalu – kapelu 
Veselé Heligonky. Ty dostály svému 

jménu a jejich hodinový program 
se nesl v opravdu veselém a příjem-
ném duchu. Během celého dne pro-
bíhala výstava historických i nových 
modelů heligónek a akordeonů, 
kterou si pro návštěvníky připravi-
la společnost DELICIA accordions 
s.r.o. Byla zde možnost si hudební 
nástroje nejen prohlédnout, ale také 
si vyzkoušet, jaké to je, na takový 
nástroj zahrát. Společnost DELICIA 
accordions s.r.o. darovala do soutě-
že O cenu diváka jednu z hlavních 
cen – poukazy, které si mohli vý-
herci vyměnit za různé příslušenství 
k jejich hudebním nástrojům nebo 
je použít na servis a opravy. Na zá-
věr festivalu proběhlo tolik očekáva-
né vyhlášení soutěže O cenu diváka. 
Vítěze vyhlásil ředitel Městského 
kulturního centra Přemysl Landa 
společně s paní Stanislavou Kout-
nou, majitelkou firmy DELICIA 
accordions s.r.o. První místo obsa-
dili mladí heligónkáři až z dalekého 
Slovenska, sourozenci Stanko a Alž-
betka Kovalíčkovi. Zahráli a zazpí-

V srpnu proběhl již 46. ročník Hořovické heligónky

vali směs slovenských lidových písní 
a od publika si tím vysloužili nejen 
obrovský potlesk, ale také většinu 
hlasů. Na druhém místě se umístila 
Anežka Strážnická, která se Hořo-
vické heligónky zúčastnila již po 
sedmé a vždy byla oceněna v divác-
kém hlasování. Anežka k nám přije-
la z Náměště nad Oslavou, zahrála 
krásnou směs českých lidových pís-
ní a jukázala, že hraní na heligónku 
má opravdu v krvi. Na třetím místě 
se dle diváckého hlasování umístil 
mladý student posledního ročníku 
HAMU František Lejsek, jehož vy-
stoupení mělo u posluchačů i pana 
moderátora velký úspěch. Oproti 
loňskému roku bylo návštěvníků 
méně, ale i tak se sešlo téměř dvě stě 
posluchačů a fanoušků heligónky. 
Na závěr celé akce na pódiu vystou-
pila kapela Liberečtí harmonikáři, 

která se postarala o dobrou náladu 
a hudbu až do konce celého příjem-
ného odpoledne.

Jana Kredba Dušková,
MKC Hořovice

n První cenu si odvezli sourozenci Stanko a Alžbetka Kovalíčkovi.

n Třetí místo v Hořovicích obdržel mladý student František Lejsek.

n Anežka Strážnická letos skonči-
la na druhém místě.

Změny v knihovně Ivana Slavíka
Od 1. 9. 2023 rozšiřuje knihovna své služby pro čtenáře o novinku 

- Půjčování e-knih z portálu Palmknihy.cz. Už žádné čekání na best-
sellery! Snadno a rychle si můžete stáhnout oblíbené tituly a číst tak 
horké novinky různých žánrů nebo třeba oceňované knihy. K dispozi-
ci je více než 12 300 titulů. Jde o knihy různých žánrů, novinky i starší 
díla. Tato služba je pro registrované čtenáře zdarma (knihovna platí za 
1 výpůjčku 49 Kč).
Co byste měli vědět o půjčování e-knih z Palmknihy.cz (snadno, le-
gálně a zdarma):
n E-knihy lze vypůjčit pouze přes online katalog knihovny.
n Služba je poskytována registrovaným čtenářům knihovny, kteří mají 
zaplacené všechny poplatky a uvedenou emailovou adresu
n E-knihy lze číst POUZE na tabletu nebo chytrém telefonu se sys-
témem Android nebo iOS nebo na čtečkách (E-knihy jsou dostupné 
pro čtečky např. zařízení ONYX, C-TECH, inkBook, Energy Sistem…)
n Čtečky Kindle a Pocketbook umožňují automatický přenos e-knih 
zakoupených na Palmknihy.cz do vaší čtečky. Nastavení je trošku slo-
žitější, podrobný návod najdete v nápovědě na webových stránkách 
palmknihy.cz (https://www.palmknihy.cz/napoveda#cteni-e-knih)
n Je nutné mít staženou aplikaci Palmknihy (App Store).
n Výpůjční doba e-knih je 31 dní. Po uplynutí této doby se e-kniha 
automaticky znepřístupní
n E-knihy nejde vrátit přednostně. Je třeba počkat, až výpůjčka vyprší.
n Lze si půjčit 2 e-knihy najednou.
n Stejnou e-knihu si může vypůjčit více čtenářů současně.

Podrobný návod, jak si půjčit e-knihy, najdete na našich webových 
stránkách.

Od 1. 9. 2023 – Změna výše poplatku za MVS
Z důvodu navyšování cen za odesílání zásilek prostřednictvím 

České pošty jsme nuceni aktualizovat cenu poskytované služby MVS 
(Meziknihovní výpůjční služba). Za 1 titul se zaplatí výše skutečně 
vynaložených prostředků, minimálně však 150,– Kč. (Poplatek obsa-
huje cenu zásilky z půjčující knihovny, cenu za odeslání zásilky zpět 
a v některých knihovnách také balné).
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Hasiči Hořovice
Zásahy Hasičského záchranné-
ho Sboru Středočeského kraje, 
územního odboru Beroun, po-
žární stanice Hořovice.

8 Od 15. 7. do 15. 8. 2023 hasi-
či ze stanice Hořovice vyjížděli 
k 40 událostem, z toho k 10 
požárům, k 10 technickým udá-
lostem typu čerpání vody, padlý 
strom, k 11 dopravním neho-
dám, k jedné záchraně osob a 5x 
k úniku nebezpečných látek. 
V jednom případě šlo o planý 
poplach, poruchu EPS či neo-
hlášené pálení. Při událostech 
spolupracovali se zdravotnic-
kou záchrannou službou, Policii
ČR a ostatními složkami IZS.
8 17. 7. 2023 v 16:28 byla jed-
notka HZS Středočeského kraje 
ze stanice Hořovice a Beroun 
společně s jednotkami SDH 
obci Hostomice, Osov, Locho-
vice a Lhotka vyslána k požáru 
lesa do obce Lhotka. Průzku-
mem zjištěn požár o rozloze 
40x80 m. Lokalizace a likvidace
provedena pomocí 5 vodních 
proudů a ženijního nářadí. Po 
kontrole termo kamerou bylo 
místo předáno zástupci lesů pro 
další dohlídku.
8 20. 7. 2023 v dopoledních 
hodinách byla jednotka HZS 
Středočeského kraje ze stanice 
Hořovice společně s jednotkou 
SDH obce Komárov vyslána 
k dopravní nehodě do obce 
Osek směr Kařízek. Jednalo se 
o nehodu dvou osobních vozi-
del, kdy dvě zraněné osoby byly 
již mimo vozidla v péči lékaře 
ZZS a v jednom vozidle zůstala 
zaklíněná spolujezdkyně. Po-
mocí vyprošťovacího zařízení 
byla žena vyproštěna a trans-
portována do vrtulníku ZZS. 
Na místě bylo provedeno proti-
požární opatření, zajištění místa 
DN a posyp uniklých provoz-
ních náplní.
8 4. 8. 2023 v nočních hodinách 
byla jednotka HZS Středočes-
kého kraje ze stanice Hořovice 
a Beroun společně s jednotkami 
SDH Lochovice a Hostomice 

vyslána k požáru přístřešku pro 
ustájení koní do obce Libomyšl. 
Před příjezdem jednotek po-
žár lokalizoval majitel pomocí 
přenosných hasicích přístrojů. 
Hasiči na místě zlikvidovali po-
žár v dýchací technice pomocí 
1 x vodního proudu a rozebrali 
konstrukci. Místo požáru bylo 
zkontrolováno termokamerou.
8 6. 8. 2023 v 20:01 byla jed-
notka HZS Středočeského kraje 
ze stanice Hořovice a Příbram 
vyslána k dopravní nehodě do 
obce Rejkovice. Dodávkové vo-
zidlo zde narazilo do stromu. 
Řidič byl zraněn a zaklíněn. Za 
pomoci vyprošťovacího zaříze-
ní byl řidič vyproštěn a trans-
portován do vrtulníku ZZS. Na 
místě bylo provedeno protipo-
žární opatření a zajištěn únik 
provozních náplní.
8 14. 8. 2023 v 10:55 byla jed-
notka ze stanice Hořovice 
a Beroun vyslána k požáru vý-
robní a skladovací haly firmy 
Novares CZ v Žebráku v ulici 
Skandinávská. Hned při výjezdu 
bylo zřejmé, že se jedná o větší 
požár a velitel čety si na místo 
povolal větší počet jednotek. 
Celkem se zásahu zúčastnilo 
22 profesionálních jednotek 
včetně záchranného útvaru ze 
Zbirohu a Jihlavy a 18 jednotek 
sborů dobrovolných hasičů obcí 
a Českého červeného kříže vý-
jezdová skupina Praha. Podrob-
ný popis události naleznete na 
níže uvedeném odkazu.
https://www.hzscr.cz/clanek/
pozar-prumyslove-haly-u-zeb-
raku-na-berounsku-si-vyzadal-
-vyhlaseni-zvlastniho-stupne-
-pozarniho-poplachu.aspx

HZS Hořovice

O Motocvočku Hořovice
Již VIII. ročník Motocvočku Hořovice jsme pořádali, tak jako každý 

rok, poslední víkend v červenci v areálu Společenského domu. Spanilé 
jízdy se zúčastnilo 110 motorkářů a na odpolední a večerní vystoupe-
ní kapel, dívčí kapely Futro, Lords a Katr, dorazilo přes 200 posluchačů. 
Měli jsme připravené vystoupení kaskadéra a tři soutěže, a to zatloukání 
cvočků do dřeva, dámskou soutěž se lžící a pingpongovým míčkem, a hod 
pneu na cíl. Byl vyhlášen nejmladší motorkář /motorkářka a nejvzdále-
nější motorkář /motorkářka. Sraz zahájili starostka Věra Veverková, mís-
tostarostka Eva Kaufmanová a ředitel MKC Přemek Landa. Kromě toho, 
že moc nepovedlo počasí, byli účastníci spokojeni a těší se na další ročník 
již IX., který se bude opět konat poslední víkend v červenci 2024.

Karel Pelikán

Městská policie Hořovice

8 2. 7. v 3:01 hlídka MP Hořo-
vice zastavila vozidlo, kterému 
nesvítilo pravé přední světlo 
a osvětlení zadní registrační 
značky. Řidičku strážníci vy-
zvali k prokázání totožnosti 
a předložení dokladů k vo-
zidlu, což učinila. Při komu-
nikaci bylo z její artikulace 
a dechu patrno, že zřejmě 
před jízdou požila alkoholické 
nápoje. Strážníci ji proto vy-
zvali k podrobení se dechové 
zkoušce na přítomnost alko-
holu v dechu. Tato byla s pozi-
tivní s výsledkem 1,81 ‰. Pro 
podezření ze spáchání trestné-
ho činu byla celá věc předána 
PČR.
8 3. 7. v 15:48 byl na linku MP 
Hořovice oznámen nález po-
užité injekční stříkačky v ulici 
Valdecká. Strážníci na místě in-
jekční stříkačku vložili do sběr-
ného boxu a předali ji k odbor-
né likvidaci.
8 6. 7. ve 22:25 v ul. Masaryko-
va, Hořovice, strážníci zastavili 
cyklistu, který jel na neosvětle-
ném kole. Poté ještě zjistili, že 
cyklista je pod vlivem alkoholu 
(1,50‰). Celá věc byla sepsána 

a předána správnímu orgánu 
k dořešení.
8 8. 7. v 14:35 oznámila ostra-
ha OD Billa, že zadrželi zloděje. 
Hlídka MP Hořovice po příjez-
du na místo zjistila ženu, které 
se nechtělo platit za dvě lahve 
alkoholu. Láhve byly vráceny 
zpět do obchodu a ženě byla 
uložena bloková pokuta.
8 14. 7. v 00:27 bylo oznámeno 
na linku MP Hořovice rušení 
nočního klidu v ulici U Re-
mízku. Na místě se zdržovala 
větší skupina osob a hrála hla-
sitě hudba. Strážníci upozornili 
osoby na dodržování nočního 
klidu, ti hudbu hned vypnuli 
a celá věc byla vyřešena domlu-
vou.
8 15. 7. v 16:20 požádal operač-
ní důstojník PČR o prověření 
oznámení v ul. Podlužská, kde 
mělo docházet k sousedským 
sporům. Na místě bylo zjištěno, 
že se jedná o vzájemné verbální 
útoky mezi dvěma muži. Stráž-
níci vyhrocenou situaci na mís-
tě uklidnili a muži se odebrali 
každý do svého bytu.

Světla Dardová
velitelka MP Hořovice

Nonstop tel. linka MP: 800 156 166

Vítání občánků
V sobotu 30. září 2023 od 14:00 se bude konat na hořovickém zámku 
„Vítání nových občánků města Hořovice“. Rodiče, kteří mají zájem 
o přivítání svého děťátka, se mohou v předstihu přihlásit u pí Evy 
Kaufmanové, tel. 724 263 699 nebo u Mgr. Ulčové, tel.: 724 716 300. 
Přihlášení obdrží pozvánku s časovým termínem.
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Rada města
Hořovice

ze dne 24. července 2023

n Rada města Hořovice schvalu-
je program jednání uvedený na 
pozvánce doplněný o jeden bod. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere 
na vědomí informace o tržbách 
z parkovacích automatů
n Rada města Hořovice bere na 
vědomí vzdání se funkce vedoucí 
Odboru sociálních věcí, zdravot-
nictví a školství paní Mgr. Olgy 
Kebrlové, a to ke dni 31. 12. 2023, 
z důvodu dlouhodobých zdravot-
ních problémů.
n Rada města Hořovice do-
poručuje Zastupitelstvu města 
Hořovice schválit poskytnutí ná-
vratné finanční výpomoci ve výši 
8.348.986,87 Kč pro 1. základní 
školu Hořovice, IČO: 47515601 
pro realizaci projektu „“Moder-
nizace odborných učeben v 1. 
ZŠ Hořovice““ z programu IROP 
reg. č. projektu CZ.06. 04. 01/00/
22_112/0001265, se splatností do 
31. 12. 2023. HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0“
n Rada města Hořovice na zá-
kladě výběrového řízení „Hořo-
vice – Obnova MKDS - 2023“ 
projednala závěry hodnotící 
komise a rozhodla o výběru nej-
výhodnější nabídky od společ-
nosti ČIP plus, s.r.o., Milínská 
130, 261 01 Příbram III, IČ: 470 
52 066, kterou tímto vybírá jako 
dodavatele a souhlasí s podpisem 
Rozhodnutí o výběru dodavatele. 
Společnost požaduje za provede-
ní díla částku ve výši 499.681 Kč 
bez DPH, tj. 604.614,01 Kč včetně 
DPH. Rada města Hořovice po-
věřuje paní starostku podpisem 
příslušné Smlouvy o dílo. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice doporu-
čuje Zastupitelstvu města Hořovi-
ce schválit navýšení příspěvku na 
provoz na rok 2023 příspěvkové 
organizaci Městské kulturní cen-
trum Hořovice, IČO 67361897 
o 250.000, - Kč, a to formou 
rozpočtového opatření, v jehož 
rámci dojde ke změně závazného 
ukazatele. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 
PROTI: 2 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhla-
sí se zněním Smlouvy o zřízení 
věcného břemene – služebnosti 
č. IV-12-6028617/2, Hořovice, ul. 

Nádražní, parc. č. 101 a 102, uza-
vírané mezi městem Hořovice, 
jako povinnou, a společností ČEZ 
Distribuce, a.s., IČ: 24729035, se 
sídlem Teplická 874/8, 405 02 Dě-
čín, jako oprávněnou, když zřizo-
vaná služebnost spočívá v právu 
oprávněné umístit, provozovat, 
opravovat a udržovat zařízení dis-
tribuční soustavy - kabelové ve-
dení NN, na pozemku p. č. 103/2 
v obci a k. ú. Hořovice, provádět 
jeho obnovu, výměnu a moder-
nizaci s tím, že služebnost se sjed-
nává na dobu neurčitou v rozsahu 
dle předloženého geometrického 
plánu, a to za jednorázovou ná-
hradu ve výši 2.000 Kč bez DPH. 
K podpisu smlouvy je pověřena 
starostka města. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
se zněním Smlouvy o zřízení věc-
ného břemene – služebnosti č. IE-
12-6006940/8, Hořovice, obnova 
NN z TS BE_3582, uzavírané 
mezi městem Hořovice, a další-
mi osobami – spoluvlastníky po-
zemku p. č. 1118, jako povinnými, 
a společností ČEZ Distribuce, 
a.s., IČ: 24729035, se sídlem Tep-
lická 874/8, 405 02 Děčín, jako 
oprávněnou, když zřizovaná slu-
žebnost spočívá v právu oprávně-
né umístit, provozovat, opravovat 
a udržovat zařízení distribuční 
soustavy – kabelové vedení NN, 
2 x pojistková skříň v obvodo-
vém plášti budovy č.p. 750, 751 na 
pozemku p. č. 1118 v obci a k. ú. 
Hořovice, provádět jeho obnovu, 
výměnu a modernizaci s tím, že 
služebnost se sjednává na dobu 
neurčitou v rozsahu dle předlo-
ženého geometrického plánu, a to 
za jednorázovou náhradu ve výši 
4 000 Kč, když město Hořovice 
obdrží shodně jako každý z po-
vinných poměrnou část náhrady 
ve výši 200 Kč bez DPH. K pod-
pisu smlouvy je pověřena starost-
ka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice revoku-
je usnesení ze dne 29. 05. 2023 
„Rada města Hořovice nesou-
hlasí s žádostí pana S. A, Újezd, 
o odkup části pozemků p. č. 219/1 
a p. č. 249/1 v obci a kat. území 
Hořovice a nedoporučuje Zastu-
pitelstvu města Hořovice tento 
prodej schválit“. Rada města Ho-
řovice schvaluje toto nové znění 
usnesení: „Rada města Hořovi-
ce souhlasí se záměrem odkupu 
částí pozemků p. č. 219/1 a p. č. 
249/1 v obci a k. ú. Hořovice panu 
S. A., Újezd. Rada města pověřu-
je odbor vnitřních věcí a právní 

zadáním vyhotovení geometric-
kého plánu pro oddělení částí po-
zemků p. č. 219/1 a p. č. 249/1 dle 
přiloženého zákresu, vyhotovení 
znaleckého posudku za účelem 
určení ceny obvyklé výše uvede-
ných částí pozemků, zveřejněním 
záměru prodeje částí pozemků 
na úřední desce města a vypra-
cováním návrhu kupní smlouvy.“ 
HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 1
n Rada města Hořovice souhla-
sí se zněním Smlouvy o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného bře-
mene a dohody o umístění stavby 
č. IV-12-6032546 uzavírané mezi 
městem Hořovice, jako budoucí 
povinnou, a společností ČEZ Dis-
tribuce, a.s., IČ: 24729035, se síd-
lem Teplická 874/8, 405 02 Děčín, 
jako budoucí oprávněnou, jejímž 
předmětem je závazek smluvních 
stran uzavřít v budoucnu smlou-
vu o zřízení věcného břemene 
- služebnosti inženýrské sítě, spo-
čívající v právu umístit, provozo-
vat, opravovat a udržovat zemní 
kabelové vedení NN o délce cca 5 
bm a 2 ks pojistkové skříně o vý-
měře 2 m2 na pozemcích p. č. 796 
a p. č. 888/8 v obci a k. ú. Hořovi-
ce, provádět jeho obnovu, výmě-
nu a modernizaci, a to na dobu 
neurčitou za jednorázovou ná-
hradu ve výši 2.000 Kč bez DPH. 
K podpisu smlouvy je pověřena 
starostka města. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhla-
sí se zněním Smlouvy o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného bře-
mene a dohody o umístění stavby 
č. IV-12-6033233 uzavírané mezi 
městem Hořovice, jako budoucí 
povinnou, a společností ČEZ Dis-
tribuce, a.s., IČ: 24729035, se síd-
lem Teplická 874/8, 405 02 Děčín, 
jako budoucí oprávněnou, jejímž 
předmětem je závazek smluvních 
stran uzavřít v budoucnu smlou-
vu o zřízení věcného břemene 
- služebnosti inženýrské sítě, spo-
čívající v právu umístit, provozo-
vat, opravovat a udržovat zemní 
kabelové vedení NN o délce cca 
141 bm na pozemcích p. č. 906/1, 
p. č. 906/2 a p. č. 919 v obci a k. ú. 
Hořovice, provádět jeho obnovu, 
výměnu a modernizaci, a to na 
dobu neurčitou za jednorázovou 
náhradu ve výši 93.900 Kč bez 
DPH. K podpisu smlouvy je po-
věřena starostka města. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
se zněním Smlouvy o uzavření 
budoucí smlouvy o zřízení věc-

ného břemene - služebnosti inže-
nýrské sítě, pro paní A. V., trvale 
bytem Hořovice, jejímž předmě-
tem je závazek smluvních stran 
uzavřít v budoucnu smlouvu 
o zřízení věcného břemene - slu-
žebnosti inženýrské sítě, spočíva-
jící v právu vedení, provozování 
a udržování kanalizační přípojky 
ve prospěch panujícího pozemku 
p. č. 1686/1 a p. č. 1684, jehož sou-
částí je stavba čp. 647 v obci a k. 
ú. Hořovice, v celkové délce cca 3 
m, k tíži služebného pozemku ve 
vlastnictví města p. č. 1695 v obci 
a k. ú. Hořovice, a to na dobu ne-
určitou za jednorázovou náhradu 
ve výši 1.500 Kč bez DPH. K pod-
pisu smlouvy je pověřena starost-
ka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvalu-
je ukončení nájemní smlouvy na 
byt č. 13 na adrese Podlužská 585, 
268 01 Hořovice, uzavřené mezi 
městem Hořovice, jako pronají-
matelem, a paní S. C., trvale Ho-
řovice, jako nájemcem, a souhlasí 
se zněním dohody o skončení ná-
jmu. K podpisu dohody pověřuje 
starostku města. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
Rada města Hořovice bere na 
vědomí žádost Muzea Českého 
krasu, p. o., IČ: 0065293, se síd-
lem Husovo náměstí 87, 266 01 
Beroun, týkající se prodloužení 
výpůjčky měděné knihy se jmény 
padlých za 1. světové války a avi-
zuje svůj záměr smlouvu o vý-
půjčce prodloužit. Rada pověřu-
je odbor vnitřních věcí a právní 
poskytnutím součinnosti Muzeu 
Českého krasu, p.o. při přípra-
vě smluvní dokumentace a jeho 
předložením k projednání radě 
města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice nesouhla-
sí se zpětvzetím výpovědi Smlou-
vy o poskytnutí služeb SW správy 
dopravních přestupků spolu se 
službami zabezpečeného dato-
vého centra ze dne 31. 01. 2023 
a s uzavřením dodatku k uvedené 
smlouvě se společností Kancelář-
ské stroje s.r.o., IČ: 26467658, se 
sídlem Donská 1554/12, 101 00 
Praha 10, jehož předmětem je za-
konzervování aktuálního závazku. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s návrhem, podle kterého bude na 
sídlištích Višňovka, K Nemocnici 
a Na Okraji zřízena vyhrazená 
parkovací zóna pro obyvatele zde 
trvale přihlášené, vlastnící nájem-
ní smlouvu k bytu v jednotlivém 



zápis ze schůze rady města - pozvánky

9www.mesto-horovice.eu

konkrétním sídlišti, podnika-
telům, majícím zde sídlo firmy, 
provozovnu a jejich zaměstnan-
cům s tím, že na sídlišti Višňovka 
bude zároveň zřízen jednosměr-
ný provoz v ulici Višňová i v uli-
ci U Remízku. Rada žádá odbor 
vnitřních věcí a právní o aktuali-
zaci Nařízení města Hořovice č. 
3/2016 o vymezení oblastí města, 
ve kterých lze místní komunikace 
užít za cenu sjednanou v soula-
du s cenovými předpisy a odbor 
technický a dopravní o zadání 
zpracování dokumentace, po-
třebné k souhlasu DI Policie ČR 
a následnému rozhodnutí silnič-
ního správního úřadu při MěÚ 
Hořovice. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
se zněním zadávací dokumentace 
a veškerých příloh včetně Smlou-
vy o dílo, pro veřejnou zakázku 
na stavbu s názvem „Oprava po-
vrchu místních komunikací“ za-
dávanou dle vnitřního předpisu 
č. 3/2016, zásad pro zadávání ve-
řejných zakázek malého rozsahu, 
v platném znění. Veřejná zakázka 
bude realizována pouze za pod-
mínky schválení rozpočtového 
opatření Zastupitelstvem města 
Hořovice, kterým budou do roz-
počtu města zapojeny finanční 
prostředky na tuto akci. Tuto sku-
tečnost reflektuje jak zadávací do-
kumentace veřejné zakázky, tak 
návrh smlouvy o dílo. Do komise 
pro otevírání obálek, komise pro 
posouzení kvalifikace a hodnotící 
komise jsou tímto radou jmeno-
váni následující členové, resp. i je-
jich náhradníci v tomto složení: 
členové – Ing. Věra Eschnerová, 
Ing. Milan Šnajdr, Bc. Linda Skle-
nářová, náhradníci – 1. náhrad-
ník Ing. Petr Karban, 2. náhradník 
Ing. David Grunt, 3. náhradník 
Vladimír Stolz. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice na zákla-
dě výběrového řízení „Propustek 
přes Mlýnský náhon v ulici Pod 
Nádražím v Hořovicích – zpraco-
vání projektové dokumentace pro-
jednala závěry hodnotící komise 
a rozhodla o výběru nabídky od 
společnosti PONTEX, spol. s.r.o., 
Bezová 1658/1, 147 00 Praha 4 
Braník, IČ: 40763439, kterou tímto 
vybírá jako dodavatele a souhlasí 
s podpisem Rozhodnutí o výběru 
dodavatele. Společnost požaduje 
za službu 515.600 Kč bez DPH, tj. 
623.876 Kč včetně DPH. Zároveň 
rada města Hořovice souhlasí se 
zněním Smlouvy o dílo a pověřu-
je paní starostku jejím podpisem. 

HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města se seznámila s „Přílo-
hou č. 1 ke smlouvě o nakládání s od-
padem č. C02/05006507/57/2022/ 
01. 01. 2023 týkající se úprav jednot-
kových cen za svoz komunálního 
odpadu od objektů MěÚ Hořovice 
č. p. 2, č. p. 640 a od městského hřbi-
tova v ulici Rpetská. Rada úpravu 
cen bere na vědomí. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice stano-
vuje pro následující období let 
2024 až 2027 společnost Power 
Exchange Central Europe a.s., 
(PXE), jež je organizátorem ener-
getické burzy, jako smluvního 
partnera pro město Hořovice 
a jeho příspěvkové organizace, 
a to ve věci nákupů energií. Rada 
tím souhlasí jednak s dodatkem 
č. 2 účastnické smlouvy s touto 
společností, a dále se smlouvami 
o centralizovaném zadávání ve-
řejných zakázek s příspěvkovými 
organizacemi, kdy ke všem sou-
visejícím úkonům je pověřen sta-
rosta města. HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhla-
sí se žádostí společnosti SPV Na 
Tetíně s.r.o., s provedením ka-
belové přípojky NN v tělese ko-
munikace ve Fügnerově ulici, za 
účelem připojení fotovoltaické 
elektrárny, pouze za podmínky, 
že nebude žádným způsobem 
zasažen nově položený asfaltový 
povrch v ulici a budou splněny 
další, standardní podmínky po-
psané ve stanovisku, které k žá-
dosti společnosti vydá Technický 
a dopravní odbor MěÚ Hořovice. 
Oznámit usnesení rady žadateli. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
se žádostí majitele nemovitosti 
č.p. 185 v ulici 9. května (v usne-
sení č. 2023015 mylně uvedeno 
č.p. 184), a tedy s drobnou úpra-
vou vodorovného dopravního 
značení před domem č.p. 185. 
Navržená úprava zvýší bezpeč-
nost při vyjíždění z průjezdu ře-
šené nemovitosti na silnici II/114, 
dle dohody s OTAD. Úprava vo-
dorovného dopravního značení 
před domem č. p. 185 proběhne 
v termínu, ve kterém bude pro-
váděna kompletní obnova vo-
dorovného dopravního značení 
v ulici, pravděpodobně v září to-
hoto roku.“ HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhla-
sí se stavbou pergoly a umístění 
herních prvků včetně vyvýšených 

záhonů v areálu zahrady Spo-
lečenského domu pro potřeby 
Denního stacionáře pro děti i do-
spělé s mentálním nebo kombino-
vaným postižením, provozované-
ho organizací Dobromysl, z.ú., se 
sídlem Bezručova 928, 266 01 Be-
roun, IČ 24198412. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
u příspěvkové organizace Domov 
Na Výsluní, Hořovice s navýše-
ním celkového počtu zaměst-
nanců na 74, z důvodu rozšíření 
poskytovaných služeb. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s přípravou a podáním žádosti 

o dotaci “Zelená infrastruktura” 
na projekt „Panská zahrada re-
vitalizace“ dle zpracované pro-
jektové dokumentace. Rada dále 
souhlasí s objednáním projektové 
dokumentace zahrnující revita-
lizaci jižních a severních zahrad 
Starého zámku a přípravu podání 
žádosti o dotaci. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na 
vědomí pronájmem prostor v bu-
dově 1. ZŠ Hořovice, prostory 
po přípravné třídě pro Základní 
a mateřskou školu Baltimore z. ú., 
V Zahrádkách 1867, 266 01 Be-
roun, v období od 01. 09. 2023–
30. 06. 2024. HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

www.uradprace.cz

Z této akce mohou být pořízeny obrazové záznamy či videa. Účastníci vstupem na tuto akci souhlasí s jejich zveřejněním v rámci propa-
gace činnosti ÚP ČR na oficiálních webových stránkách ÚP ČR, sociálních sítích a v médiích.

BURZA ŠKOL
Vybíráš si střední školu?
Prezentace oborů středních škol a učilišť nejen z okresu Beroun

KDY?    úterý 3. 10. 2023

V KOLIK?     9.30–16.00 hodin

KDE? 	 	 			KD	Plzeňka,		Plzeňská	83/48,	266	01	Beroun

Úřad práce ČR a Město Beroun Vás zvou na akci

VSTUP ZDARMA
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informace

Rekondiční pobyt členů
Základní organizace svazu neslyšících

a nedoslýchavých v Hořovicích se vydařil

Letošní pobyt členů ZO SNN se konal v posledním týd-
nu měsíce června v Krkonoších. Ubytování a stravování 
jsme měli v hotelu GENDORF ve Vrchlabí. Se všemi služ-
bami, které hotel poskytuje, jsme byli moc spokojeni.

Program byl zaměřen hlavně na poznávání krás Krkonoš. Hned 
po příjezdu jsme se ubytovali a šli na oběd. Odpoledne jsme jeli do 
Špindlerova Mlýna. Viděli jsme mimo jiné i „Špindlerovskou pouť“.

V neděli jsme jeli na Špindlerovku, zdatnější šli na Petrovku, kte-
rá je po požáru nově postavena v původním stylu, ale byli jsme zkla-
máni, že není v provozu. V pondělí jsme se jeli podívat a poslech-
nout si zvonkohru v Dolním Dvoře a odpoledne jsme absolvovali 
exkurzi v PONIKLÉ, kde vyrábějí korálkové vánoční ozdoby, které 
vyvážejí do celého světa (jsou na seznamu UNESCO). V úterý jsme 
dopoledne byli na přednášce KRNAP, který sídlí v parku zámku. 
Byli jsme v zahradě, kde pečují o endemické rostliny, a v záchranné 
stanici pro ohrožená zvířata. Přednáška byla velmi zajímavá a po-
učná. Odpoledne jsme jeli do Janských lázní – lanovkou na Černou 
horu. Z lanovky je krásný výhled. Překvapením pro nás, kteří už tam 
byli, byla likvidace Sokolské boudy. Večer byl ve znamení soutěží 
o drobné ceny. Soutěž spočívala v trénování paměti, jazykolamy, pís-
ničky na určité slovo apod. Ve středu následoval výlet do muzea skla 
a bižuterie v Jablonci nad Nisou. Ve čtvrtek jsme jeli do Harracho-
va – viděli jsme skokanské můstky a Mumlavský vodopád. V pátek, 
než jsme jeli domů, jsme lanovkou z Herlíkovic jeli na Žalý, kde jsme 
byli na rozhledně.
Po celou dobu pobytu jsme měli nádherné počasí. Domů jsme od-
jížděli plni dojmů a zážitků z krásného pobytu. Tento pobyt bychom 
nemohli uskutečnit bez příspěvků měst a obcí, kteří tak podporují 
naši činnost. Děkujeme. Poděkování též patří manželům Jarolímo-
vým (řidič a jeho manželka), kteří se podíleli na programu pobytu.

Za výbor ZO SNN Hořovice
Ing Ladislav Šiška, předseda a Marie Nováková, jednatelka

Půjčovna kompenzačních po-
můcek neslouží k trvalému zapůjče-
ní pomůcek. Pomůcky jsou určeny 
pro klienty, kteří pomůcku potřebu-
jí, ale ještě nemají svou vlastní, nebo 
potřebují pomůcku pouze dočasně. 
Jedná se o klienty po úrazech, po 
operacích, nemocné seniory a osoby 
se zdravotním postižením.

V naší nabídce nyní máme při-
bližně 450 pomůcek, z toho 30 me-
chanických vozíků, 8 modelů dět-
ských polohovacích vozíčků a 12 
mechanických vozíčků pro děti. 
Naši nabídku jsme rozšířili o exklu-
zivní polohovací lůžka.(40 lůžek)

Dále nabízíme antidekubitní 
program (pomůcky proti prole-
ženinám), koupelnové programy, 
můžeme Vám představit nejnověj-
ší model elektrického vozíku od 
německého výrobce Agave Bora, 
dále nejnovější model elektrického 
vozíku do interiéru „VIA Mobil“, 
který za doprovodnou osobu udě-
lá všechnu práci při tlačení vozíku. 
Vozík má unikátně řešený středo-
vý pohon. V naší nabídce máme 15 
dětských chodítek a 45 chodítek 

pro dospělé. Nabízíme nepřeberné 
množství lokomočních pomůcek 
(pomůcky k chůzi), bariatrické 
pomůcky pro osoby s větší hmot-
ností, elektrické zvedáky, vanové 
zvedáky, schodolezy, rampy pro 
překonávání bariér. Zajišťujeme 
také dopravu ke klientovi vlastním 
autem s proškoleným pracovní-
kem, který vždy seznámí klienta 
s užíváním pomůcky, popř. po-
můcku sestaví, nainstaluje a uvede 
do provozu. Snažíme se našim kli-
entům nabídnout pomůcky, které 
splňují všechny technické i este-
tické požadavky a nabízí klientovi 
pohodlí a snadné ovládání.

Děkujeme MěÚ Hořovice, 
který nám umožnil uskladnit 
kompenzační pomůcky ve svých 
prostorách. (doprava pro klienty, 
po Hořovicích zdarma) Pro děti 
poskytujeme zapůjčení KP za 
symbolickou 1 Kč.

Děkujeme také všem příz-
nivcům, dárcům, sponzorům za 
podporu půjčovny kompenzač-
ních pomůcek, za finanční a věcné 
dary. Chceme Vás ujistit, že veške-

ré poskytnuté prostředky na ná-
kup, opravy a udržování pomůcek 
poslouží všem klientům po celém 
rozsáhlém regionu.

PROVOZNÍ DNY:
Půjčovna:
pondělí 8:30 - 15:30
středa 8:30 - 15:30
Úřední dny:
pondělí 11:00 – 14:00
středa 11:00- 14:00

telefon: 605 503 281
telefon půjčovna: 734 130 797

Organizace Svazu tělesně po-
stižených připravuje ozdravné 
pobyty do Jindřichova Hradce, 
k Mezinárodnímu dni seniorů 
připravujeme „Papučový den“ 
spojený s výstavou kompenzač-
ních pomůcek.

Všude tam, kde je člověk, je 
místo pro dobrý čin.

Jarmila Gruntová, předsedkyně

Informace Svazu tělesně postižených
Svaz tělesně postižených v České republice se sídlem v budo-
vě Městského úřadu Hořovice Palackého č.p. 640 provozuje 
Půjčovnu kompenzačních pomůcek, ve které nabízí ucelený 
sortiment zdravotních pomůcek a pomůcek pro tělesně po-
stižené, pro seniory a pro tělesně postižené děti, dále nabízí 
sociální poradenství a ozdravné pobyty.
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n Jak byste z vaší perspektivy 
popsaly homesharing?

Soňa: Je to typ sdílené péče. 
Já mám to štěstí, že jsme se do 
toho zapojili jako celá rodina. 
Takže nejen já, ale i můj manžel 
Michal a tříletý syn Mikuláš, trá-
víme ten vyhrazený čas s Járou 
a jsme všichni spolu. Pro mě to 
jsou momenty, kdy to je oprav-
du intenzivní zážitek. Jdeme na 
vycházku, někam na oběd, Jára 
rád jezdí teďka v létě na kole, tak 
s ním vyjedeme do lesa a můj 
Mikuláš za ním sprintuje na od-
rážedle a my s Michalem běžíme 
za nimi. Pojímáme to tak, aby to 
dávalo nejenom mě s Michalem, 
ale i Járovi smysl.

Monika: My jsme do home-
sharingu šli hlavně z důvodu, že 
jsem cítila potřebu Járu připra-
vit na jiné prostředí, na jiné lidi, 
aby měl jiné zážitky než jenom se 
mnou. Já to beru jako přípravu do 
jeho samostatného života.

n Z čeho jste měly obavy?
Soňa: Složitější bylo, že jsme do 

toho chtěli jít jako celá rodina. Šlo 
o mého tříletého syna. Nevěděli 
jsme, jak na to bude reagovat, když 
ještě nemá potřebu si říct, jestli do 
toho chce jít, nebo ne. Proto to byla 
pro organizaci větší výzva, aby to 
párování vyšlo i z téhle strany.

Monika: Já jsem obavy nemě-
la. Jenom jsem měla představu, 
koho bych si k Járovi představo-
vala – nějakého studenta, který 
bude jezdit s Járou na kole. A my-
slím si, že i Soňa s manželem měli 
jinou představu. Ale pak jsme se 
potkali a ono si to všechno sed-
lo, protože Jára je sice velký, už je 
vlastně dospělý, ale umí to s ma-
lými dětmi, tak to hezky funguje.

n Jaký je váš největší zážitek?
Soňa: Pro mě je to ten úplně 

první párovací den, když jsme 
měli první schůzku v Dobříši 
a rozhodli jsme se, že se půjdeme 
na chvíli projít. S Michalem jsme 
si říkali, jak ti kluci na sebe budou 
reagovat. Bude to dobré, nebude 

to dobré. No a po deseti minu-
tách, co jsme se na té vycházce 
viděli, Jára rozpřáhl ruce, Mikuláš 
se rozběhl a už byli svoji. Padli 

si do náruče a to bylo krásný. Už 
v ten den jsme věděli, že to je ono.

n Co vám homesharing dává?
Soňa: Ono je na tom kouzelné 

to, že jak je to hodně osobní a jde 
to do citů, tak vy jste v homesha-
ringu, ale ani o tom nevíte. Na-
jednou vzniklo nějaké přátelství, 
které je přirozenou součástí vaše-
ho života. Nepřemýšlíte nad tím, 
že je to nějaký projekt. Pro nás už 
je to vlastně takový životní styl. 
I náš Mikuláš si udělal na Járu 
úžasnou vazbu, že ho má jako 
kámoše. Třeba takový příklad, jak 
jsem si já i manžel přetáhli home-
sharing do osobního života. Jára 
je nesmírně organizačně schopný. 
Takže já i v běžném životě, když 
se mi něco nechce řešit, tak si řek-
nu: „Jo, udělám to na Járu!“, což 
znamená, že to řeším hned.

Monika: U nás je to vlastně 
stejné. Homesharing nám přinesl 
nové lidi do života, které bychom 
ani nepotkali, protože každý byd-
líme někde jinde a je to skvělé, jak 
se to celé propojilo, že z cizích lidí 
jsou najednou blízcí a je to velká 
podpora i pro Járu.

Homesharing je životní styl! Shodují se maminka 
syna s mentálním postižením i jeho hostitelka Soňa
Maminka Monika hledala pro svého 21letého syna Járu s mentálním postižením službu, která by jí pomohla s jeho budoucím 
osamostatňováním. Soňa chtěla bořit bariéry a ukázat svému tříletému synovi, že svět je pestrý. Obě dvě se proto přihlásily 
do homesharingu, což je netradiční forma komunitní pomoci rodinám s dětmi s mentálním či kombinovaným postižením, 
kterou se snažíme v CPKP střední Čechy rozšiřovat a zprostředkovávat po Středočeském kraji. Spojujeme děti s mentálním 
postižením s lidmi – hostiteli, kteří s nimi tráví pravidelně čas mimo jejich domácnost, navazují tak s nimi nové vztahy a děti 
získávají cenné zkušenosti. To vše se nám daří také v případě Moniky, jejího syna Járy, Soni a její rodiny. Přesvědčit se o tom 
můžete při četbě rozhovoru, který jsme s nimi před časem udělali.

n Jaká byla vaše motivace za-
pojit se do homesharingu?

Soňa: Mojí motivací bylo pro-
lomit bariéry, které se mezi námi 

staví. A svému tříletému synovi 
jsem od mala chtěla ukázat, že ty 
bariéry tam nejsou. Já jsem ani 
primárně nemyslela na tu peču-
jící rodinu. Možná trošku člověk 
v tu chvíli myslí na sebe, když do 
toho jde.

n A prolomilo se to teda?
Soňa: No jo! Jako blázen. Mi-

kuláš vždycky hlásí: „A Jára? Je-
deme za Járou?“.

n Co bylo vaší motivací, Mo-
niko?

Monika: Naše potřeby teď, 
když je Jára dospělý, jsou úplně 
jiné, než když byl malý. Chceme, 
aby se trochu utužil, aby získal 
nové kontakty. Aby ten svůj svět 
rozšířil dál a mohl být v budouc-
nu víc samostatný.

n Járo, co tě baví dělat se So-
ňou, Michalem a Mikulášem?

Jára: Baví mě chodit ven. Jde-
me někam se psem do lesa. I sami, 
anebo na kole. Mám teď nové kolo.

- x -
Dodává Jára a usmívá se. Jára 

měl štěstí, že se nám podařilo na-
jít mu hostitele. Další desítky dětí 
a jejich rodiny na své hostitele 
stále čekají. I vy se jimi můžete 
stát. Nemusíte být odborníky ani 
nemusíte mít velké zkušenosti. 
Stačí trochu entusiasmu, chuti 
pomáhat a možná i chuť bořit 
bariéry, jak říká naše skvělá hos-
titelka Soňa.

Pokud vás homesharing zau-
jal, mrkněte na www.homesha-
ring.cz, kde se, mimo jiné, do-
zvíte, jak se do projektu zapojit. 
V případě zájmu pak můžete 
kontaktovat naši paní ředitelku 
Martinu Macurovou.
e-mail: martina.macurova@
cpkp.cz, mobil: 603 946 501
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informace

Pokud uhradíte svůj původní dluh, stát Vám odpustí 
naběhlé penále, sankce, úroky, případně exekuční náklady.

PRINCIP

MILOSTIVÉ LÉTO 3
VYŘEŠTE SI DLUHY NA DANÍCH ČI SOCIÁLNÍM POJIŠTĚNÍ

• dluhy na sociálním pojištění
• daňové nedoplatky
• poplatky vymáhané Celním úřadem
• dluhy vůči soudům a Vězeňské službě ČR
• místní poplatky, umožní-li obec/kraj jejich odpuštění 

usnesením

NA CO SE 
MILOSTIVÉ LÉTO 
VZTAHUJE?

PODMÍNKY • dluh vznikl před 30. 9. 2022
• dluh nevymáhá soudní exekutor

platí pro fyzické osoby (vč. OSVČ)

1. ověřte si výši nesplaceného 
původního dluhu

2. požádejte příslušný úřad o 
využití Milostivého léta (vzor 
žádosti najdete na 
www.milostiveleto.cz)

3. zaplaťte nedoplatek na dani

Nedoplatky v jednotlivé výši do
200 Kč, v součtu maximálně 1 000 Kč 
zaniknou automaticky, i bez podání 
žádosti a platby.

DLUHY NA DANÍCH
platí pro fyzické i právnické osoby

1. podejte žádost o odpuštění 
nedoplatku na příslušenství 
pojistného (využijte aplikaci 
www.eportal.cssz.cz).

2. zaplaťte nedoplatek na pojistném

Pokud příslušná okresní správa 
sociálního zabezpečení neeviduje
k 30. 9. 2022 dlužné pojistné,
penále a případné exekuční náklady 
budou odpuštěny automaticky.

Příslušenství dluhu bude odpuštěno 
automaticky i v případě, že dlužné 
pojistné bylo zaplaceno před 1. 7. 2023.

DLUHY NA SOC. POJIŠTĚNÍ

• do 30. 11. 2023
• u částky nad 5 000 Kč lze požádat o rozložení do splátek
• zpožděním splátky nebo uhrazením jiné výše možnost využití Milostivého léta zaniká  

TERMÍN ZAPLACENÍ

• podrobnější vysvětlení najdete na www.milostiveleto.cz 
• můžete také kontaktovat naší help linku 770 600 800 (po–pá: 9–17 h.) 
• anebo nám napište na e-mail: jakprezitdluhy@clovekvtisni.cz

POTŘEBUJETE VÍCE INFORMACÍ?

Provoz na železnici se řídí 
zákonem o drahách, ve kterém 
je jasně stanoveno: Nikdo nesmí 
bez povolení provozovatele dráhy 

vykonávat v obvodu dráhy činnos-
ti, které se považují za podnikání, 
vstupovat na dráhu a v obvodu 
dráhy na místa, která nejsou veřej-

Nezkracujte si cestu přes koleje, porušujete zákon a především riskujete ŽIVOT!
V uplynulých týdnech došlo k několika případům, kdy lidé přebíhali koleje ve stanici Hořovice. Rádi bychom všechny cestují-
cí, občany i návštěvníky Hořovic upozornili, že přebíháním kolejí porušují zákon, dopouštějí se přestupku, ale hlavně riskují 
život! Osobní vlaky, které nemají v Hořovicích zastávku, projíždějí stanici 120kilometrovou rychlostí. Kromě toho zde jezdí 
nákladní vlaky a i údržbová mechanizace Správy železnic. Riziko srážky je tedy obrovské.

 

Prodloužení podchodu umožní od letošního prosince přímý, rychlý a především bezpečný 
přístup Na Sklenářku. Do té doby prosím využívejte stávající cestu a neriskujte přebíháním 
kolejí.  

Zároveň děkujeme za trpělivost v době stavby podchodu. 

Město Hořovice    Městská policie Hořovice 

 

Vážení klienti,
dovolte nám oznámit skuteč-

nost, že k 1. 10. 2023 bude uzavře-
na hotovostní pokladna v poboč-
ce Hořovice a pobočka Hořovice 
se tedy změní na bezhotovostní.

O změně v posky-
tování hotovostních 
služeb rozhoduje ve-
dení České spořitelny, 
a to vždy po velmi 
pečlivé analýze cel-
kové situace v konkrétní pobočce. 
K rozhodnutí uzavřít pokladnu při-
stupujeme výhradně v případech, 
kdy podíl hotovostních transakcí 
na celkovém počtu transakcí klien-
tů v dané oblasti je relativně nízký. 
Vzhledem k nákladnosti práce 
s hotovostí volí její omezování stále 
více finančních institucí. Finanční 

prostředky, které by dalším pro-
vozem pokladny nebyly efektivně 
využity, máme v úmyslu investovat 
především do rozvoje digitálních 
služeb, které se stávají nezbytnou 
součástí každodenního života 

všech občanů.
Rozsah péče 

o klienty ve všech 
ostatních oblastech 
tak zůstane stejný 
jako doposud. Pra-

covníci pobočky jsou připraveni 
pomoci klientům s obsluhou po-
bočkového bankomatu, ve kte-
rém lze vybírat i vkládat hotovost 
z účtu.

Děkujeme za pochopení.
Ing. Radek Vorlíček,

regionální ředitel pobočkové sítě 
Česká spořitelna

Oznámení České spořitelny - pobočka Hořovice

nosti přístupná… Zdroj: zákon č. 
266/1994 Sb., § 4a

V souvislosti probíhajícími 
pracemi, při kterých jsou vylou-
čeny dvě koleje, je veškerý pro-
voz projíždějících vlaků veden 
výhradně po dvou kolejích mezi 
budovou železniční stanice Hořo-
vice a nástupištěm. Lidé, kteří tyto 
koleje přebíhají, a tím se dopouš-
tějí přestupku, by si měli uvědo-
mit, že za tento přestupek může 
Drážní úřad, který je k řešení 
těchto přestupků věcně příslušný, 
a kterému policie tyto přestupky 
oznamuje, uložit pokutu až do 
výše 10 000 korun. A znovu je tře-
ba opakovat, že riskují život nebo 
v lepším případě těžké zranění.

Ze strany Policie České repub-
liky, Městské policie Hořovice, 
pracovníků provozovatele dráhy, 
dopravních zaměstnanců želez-
ničních společností a také všech 
osob podílejících se na výstavbě 
podchodu, je kolejiště od zahájení 

stavebních prací trvale a neustále 
sledováno.

Dovolujeme si touto cestou zno-
vu upozornit všechny, a především 
nezodpovědné cestující, i obyva-
tele Hořovic a přilehlých obci na 
skutečnost, že kamerové záznamy 
pořízené v této stanici jsou z pre-
ventivních důvodů zamezení střetu 
osob s drážními vozidly nebo vlaky 
podrobně zpracovávány a analyzo-
vány. Jedná se o veškeré kamerové 
záznamy pořízené v této stanici - jak 
záznamem staničním kamer, tak 
záznamy pořízeny prostřednictvím 
lokomotiv železničních dopravců.

Prodloužení podchodu umož-
ní od letošního prosince přímý, 
rychlý a především bezpečný 
přístup Na Sklenářku. Do té doby 
prosím využívejte stávající cestu 
a neriskujte přebíháním kolejí.

Zároveň děkujeme za trpěli-
vost v době stavby podchodu.

Město Hořovice
a Městská policie Hořovice

Hořovičtí rybáři získali dotaci na výstavbu 
nového objektu pro zázemí sádek

U nově zrevitalizovaného rybníku Valcverk v Hořovicích vznikne zcela 
nová stavba, která bude sloužit jako objekt zázemí pro produkci a prodej ryb 
místní organizace ČRS. Dřevostavba o půdorysu 46,0 m2 a výšce 3,25 m by 
měla být zahájena v nejbližší době a využití v ní najdou také děti z rybářských 
kroužků. Na výstavbu byla přidělena dotace MZe z Operačního programu ry-
bářství, a to v maximální částce akce 1 053 mil. Kč. Pro tento několik let plá-
novaný záměr jsme odkoupili část pozemku s historickými sádkami a plochou 
nutnou pro umístění této stavby. Jedná se již o třetí dotaci z tohoto programu, 
kterou naše MO získala. Ing. David Grunt
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Již po sedmé uspořádala MO 
ČRS Hořovice letní prázdninové 
soustředění pro děti z dětských ry-
bářských kroužků působících pod 
hlavičkou této organizace a stejně 
jako v loni využila pro tyto účely 
krásné prostředí rybníku V Noha-
vici u Hořovic. Akce se zúčastnilo 
celkem 29 dětí a společně s táborem 
v Praskolesích jsme v letošním roce 
zajišťovali pobytová soustředění pro 
71 začínajících rybářů a rybářek. 
Přesto, že většina dní byla opravdu 
slunečných, zažili jsme i průtrž mra-
čen a v noci opravdovou zimu. Děti 
však všechno bez problémů zvládly 
a pobyt u vody si opravdu užívaly. 
No a pro jeho zpestření jsme pro 
ně připravili i různé doplňkové 
programy. S ukázkou protipožární 
techniky přijeli v rámci prevence 
příslušníci HZS z Hořovic a doved-
nosti v lovu ryb na plavanou nám 
přijel ukázat závodník v této disci-
plíně pan Jaromír Klika. Příjemná 
byla také procházka do cukrárny 
na zmrzlinu a společná diskotéka 
uspořádaná v předvečer ukončení 
tábora, které se zúčastnili i někteří 
rodiče. Nikdo v té době samozřej-
mě netušil, že dotazy směřované na 
spolupráci hasičů a letecké hasičské 
služby budou za pár dní při hašení 
požáru v průmyslové zóně Žebrák 
tvrdou realitou.

Tím hlavním zájmem pro děti 
však zůstalo rybaření, a to byl i zá-
měr letního soustředění na No-
havici. Na 1. místě se s celkovým 
počtem 934 cm umístil Radek 
Mackovič, 2. místo s celkovým 
počtem 322 cm obsadil nováček 
Jindřich Eschner a na 3. místě s cel-
kovým počtem 279 cm ulovených 
ryb skončil Jáchym Farář. Bram-
borovou medaili, tedy 4. místo 
s celkovým počtem 239 cm obsadil 
Samuel Pastucha. Největší ulove-
nou rybu – kapr 53 cm chytil další 
benjamínek našeho soustředění Jiří 
Slavík. Vítězové obdrželi z rukou 
pořadatelů poháry, pamětní me-
daile a hodnotné ceny. S prázdnou 
však neodcházeli ani ostatní účast-
níci, každý z nich obdržel nějakou 

cenu a drobné rybářské vybavení. 
Děti zkrátka prožily opravdu krás-
ný týden plný zážitků a dobrodruž-
ství a jako vždy je na závěr potřeba 
poděkovat všem těm, kteří nám 
pomáhají podobné akce uspořá-
dat. Děkujeme členům HZS Ho-
řovice a panu Klikovi. Děkujeme 

panu Koželuhovi za zajištění stra-
vování v době prázdnin, a to i pro 
děti s bezlepkovou dietou. Dále 
společnosti VAK Beroun za bez-
platné zajištění cisterny s pitnou 
vodou na oba táborové turnusy. 
Za opravdu velkou součinnost dě-
kujeme MO ČRS Hořovice a jeho 

nadřízenému orgánu SÚS ČRS. No 
a to největší poděkování již tradič-
ně patří městu Hořovice, které naši 
činnost s dětmi již dlouhodobě 
podporuje, a i tato akce byla uspo-
řádána za jeho finanční podpory.

Jan Rogos
jednatel MO ČRS Hořovice

Prázdninové soustředění na rybníku V Nohavici u Hořovic
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kulturní servis

Vrbnovská 30/1
tel. 603 199 304, 311 512 564
https://mkc-horovice.cz/knihovna/
e-mail: knihovna1@mkc-horovice.cz

OTEVÍRACÍ DOBA:
PO a ST 12:00 – 17:00
ÚT a ČT 8:00 – 11.00, 12:00 – 17:00
PÁ zavřeno
Sobota pro veřejnost: 9. a 23. 9. od 8:00 do 11:00

n 5. 9. 2023 od 17:30
KŘEST KNIHY „TAJEMNÁ MÍSTA
HOŘOVICKA A ZBIROŽSKA“
Zveme na křest knihy „Tajemná místa Hořovicka 
a Zbirožska“ za přítomnosti jejich tvůrců pana 
Otomara Dvořáka, Marie Holečkové a Marcely 
G. Flídrové. Přijďte si poslechnout zajímavé 
vyprávění, které je potkává při putování za 
příběhy. Na křtu budete mít možnost zakoupit 
knihu a nechat si ji podepsat od autorů.
n 21. 9. 2023 od 17:30
ŠLECHTICKÉ SLAVNOSTI A ZÁBAVY 
16. -18. STOLETÍ
První z řady historických přednášek Duni 
Panenkové. Zveme všechny, kteří mají zájem 

n Galerie Starý zámek

Vrbnovská 30/1, Hořovice
tel.: 732 512 821

n 15. 9. od 17:00 - vernisáž
HLEDÁNÍ STRUKTURY
MILOSLAV HOŘICKÝ, JIŘÍ KREISSL,
DANIEL KREISSL
Tři generace jedné rodiny se setkávají na společné 
výstavě poprvé. Spojnicí mezi díly Miloslava Ho-
řického, Jiřího a Daniela Kreisslových není jen pří-
buzenský vztah, ale zejména téma přírody. Příroda, 
přírodní zákony a struktury se staly hlavními ná-
měty jednotlivých děl, i když každý z umělců k nim 
přistupuje zcela jinak. Kurátorka výstavy Dr. Eva 
Čapková. Záštitu nad výstavou převzala starostka 
města Hořovice Věra Veverková. Otevřeno: pá - so 
- ne od 10:00 do 18:00. Potrvá do 29. 10. 2023.

n Společenský dům

n Knihovna Ivana Slavíka

Vrbnovská 30 / 1 (areál Starého zámku)
www.mkc-horovice.cz
tel. 732 512 821, 321 338 230
e-mail: ic@mkc-horovice.cz

AKTUÁLNÍ HODINY PRO VEŘEJNOST
Po – Pá 8:00 – 11:00, 12:00 – 17:00
So, Ne, svátky 9:00 – 11:00, 12:00 – 17:00
VSTUPENKY V PŘEDPRODEJI:
PŘEDPRODEJ V IC (kartou i v hotovosti):
4 16. 9. 2023 od 17:00, SD
ŠLÁGER PARÁDA ANEB HUDBA LÉČÍ
Předprodej na Goout.net, možno zakoupit 
i v IC Hořovice.
14. 10. 2023 od 15:00, SD
RODINNÉ PŘEDSTAVENÍ: MATÝSEK 
A JEHO KAMARÁDI
Předprodej na Goout.net, možno zakoupit 
i v IC Hořovice
4 19. 10. 2023 od 19:00, SD
RECITÁL LUCIE BÍLÁ A PETR MALÁSEK
Liché řady – předprodej v IC Hořovice, cena 
1190 Kč, 1090 Kč a 990 Kč, platba možná hotově 
i kartou, rezervace míst na tel. 732 512 821. Sudé 
řady – předprodej na Ticketportal.cz.
4 7. 11. 2023 od 19:00, SD
OČEKÁVANÝ DÝCHÁNEK
PETRA JANČAŘÍKA
Předprodej na GoOut.cz, možno zakoupit i v IC 
Hořovice. Vstupné: 340,– Kč
4 8. 11. 2023 od 19:00, SD
VLASTA REDL – 50 let na hudební scéně
Předprodej na GoOut.cz, možno zakoupit i v IC 
Hořovice. Vstupné: 490,– Kč (1.-15.řada), 450,– 
Kč (16.-24.řada + balkony).
4 20. 12. 2023 od 19:00, SD
POKLAD NA STŘÍBRNÉM PLÁTNĚ
Ondřej Havelka a MELODY MAKERS
Liché řady – předprodej v IC Hořovice, cena 
místenky: 650, 590, 550 a 490 Kč, platba možná 
hotově i kartou, rezervace míst na tel. 732 512 821. 
Sudé řady – předprodej na Ticketportal.cz.
PŘEDPRODEJ POUZE ONLINE
4 30. 9. 2023 od 15:00, SD
PÁRTY PRO DĚTI / Ve stylu Tlapkové patroly
Cena vstupenky 200 Kč. Smsticket.cz
4 10. 10. 2023 od 19:00, SD
UŽ TĚ MÁM DOST
Ticketportal.cz
4 5. 11. 2023 od 10:00, SD
TETA KVĚTA A KAMARÁDI
United-tickets.cz

n Informační centrum

Nádražní 606, Hořovice
tel.: 732 512 821, 321 338 230

ZAHRADA:

n 9. 9. 2023 od 11:00 do 23:00
VŠECHNO PRO VŠECHNY
11:00 - 17:00 Sportfest
14:00 - 17:00 Odpoledne s Mikroregionem
11:00 - 21:30 Foodfest

SPOLEČENSKÝ DŮM:
n 16. 9. od 17:00
ŠLÁGER PARÁDA ANEB HUDBA LÉČÍ
Galakoncert populárních slovenských inter-
pretů, kteří jsou hvězdami oblíbené TV Šláger, 
a to dáma šlágrů a mluveného slova paní Mája 
Velšicová, oblíbení manželé Marián a Danul-
ka z Duo Rytmus a jejich romantické svatební 
duety, populární zpěvák Martin Jakubec který 
krásně zpívá o Slovensku krásném v kroji. Zpě-
vačka Jadranu Božanka která přinese kousek 
moře a Dalmácije. Každý kdo si zakoupí lístek, 
dostane na místě dárek v hodnotě 250 Kč.
n 17. 9. 2023 od 17:00 do 20:00
HOŘOVICKÁ TANČÍRNA
Vstupné 150 Kč.
n 30. 9. 2023 od 15:00
PÁRTY PRO DĚTI / VE STYLU
TLAPKOVÉ PATROLY
Cena vstupenky 200 Kč. smsticket.cz
PŘIPRAVUJEME:
n 14. 10. 2023 od 15:00
MATÝSEK A JEHO KAMARÁDI
Rodinné představení.
n 19. 10. 2023 od 19:00
RECITÁL LUCIE BÍLÁ
A PETR MALÁSEK
Recitál několikanásobné zlaté slavice Lucie Bílé 
za klavírního doprovodu Petra Maláska. Těšit se 
můžete na jedinečný hudební zážitek v podání 
toho nejlepšího hlasu české hudební scény.
n 5. 11. 2023 od 10:00
TETA KVĚTA A KAMARÁDI
Muzikál pro děti vyráží na podzimní turné po 
Česku. Slibují tanec, zpěv a legraci.
n 7. 11. 2023 od 19:00
OČEKÁVANÝ DÝCHÁNEK
PETRA JANČAŘÍKA
Neočekávaný dýchánek Petra Jančaříka vypro-
dává již 30 let každý měsíc plzeňské divadlo Alfa. 
Hosté: Jaroslava Obermaierová – herečka, Jiří 
Bláha – režisér a herec, Marie Formáčková – spi-
sovatelka a David Kraus – zpěvák a herec.
n 8. 11. 2023 od 19:00
VLASTA REDL slaví 50 let
na hudební scéně
Vlasta se svou kapelou plnou skvělých muzi-
kantů zahraje celý průřez svoji bohatou tvor-
bou, nebudou samozřejmě chybět nejnosnější 
skladby z ranného AG Fleku a největší hity 
tohoto výjimečného muzikanta.
TANEČNÍ - PODZIM 2023:
PÁTKY
4 MLÁDEŽ začátečníci od 8. 9. 2023
4 DOSPĚLÍ více pokročilí od 15. 9. 2023
4 Kurz LADY LATINA od 15. 9. 2023

n Nádvoří Starý zámek

Vrbnovská 30/1, Hořovice

n 3. 9. od 14:00
LOUČÍME SE S PRÁZDNINAMI
Zábavný program pro rodiče a děti. Diskotéka 
DJ Pavel SUNNY Novák, skákací nafukovací 
atrakce, tvořivé dílny a soutěže. Vstupné zdarma, 
občerstvení zajištěno.
n 10. 9. od 12:00 do 19:00
STŘEDOČESKÁ SKUTEČNÁ LIGA
Minifestival. Semifinále. Vystoupí 8 kapel. – IN-
-OUT – SORTA – INES - JE NA MALINÁCH – 
ROLLBA – SIMIAS – ČIHY – ROTYKA
n 13. 9. od 19:00
POEZIE VE STŘEDU
(v případně nepříznivého počasí Knihovna I. 
Slavíka) Zofia Bałdyga a Daniela Vodáčková. Ve-
čerem provází Jitka Bret Srbová. Hudební pro-
gram: Vladimír František Mužík. Vstupné 50 Kč.

poslechnout si zajímavosti ze života našich 
předků, tentokrát o tom, jak se bavili. Další 
besedy budou následovat v říjnu a v listopadu. 
Rezervace na akci je nutná 603 199 304, knihov-
na1@mkc-horovice.cz
n 26. 9. 2023 od 17:30
ARMÉNIE
Cestovatelská beseda. Do knihovny zavítá 
Marie Humlová, cestovatelka a dobrodružka. 
Podělí se Vámi o svoje zážitky z cesty po Ar-
ménii. Povídání doplní promítáním zajíma-
vých fotografií z této země. Vstupné dobro-
volné. Rezervace je možná: 603 199 304 nebo 
knihovna1@mkc-horovice.cz.
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Bližší informace ke všem aktivitám: Renata Ba-
belová, Tel. 792 319 950, email: sedmikraska-
os@seznam.cz

4 CYKLOVÝLET pro všechny nadšené spor-
tovce 10 – 20 km
Neděle 24. 9.
Sledujte aktuální informace na FB – skupina Sed-
mikráska. Sraz před radnicí na Palackého nám. 
v Hořovicích 11:30 – 11:40. Oprašte kola, nebo-
jte se posadit dítě do cyklosedačky, cyklovozíku 
a nezapomeňte peníze na občerstvení! Trasa se 
domluví na místě podle zdatnosti cyklistů. Po 
vzájemné domluvě mohou děti starší 10 let jet 
bez doprovodu rodičů. Nutná rezervace – v cíli 
Tvořivá dílnička.
4 KLUBOVNA SPOLKU SEDMIKRÁSKA
– SPOLEČENSKÝ DŮM HOŘOVICE
Můžete si rezervovat pro vaší akci, setkání, ak-
tivitu. Max. 8 osob
4 SOS hlídání
Potřebujete si něco zařídit, pohlídat dítko po 
nemoci…,zavolejte a určitě se domluvíme. Bližší 
informace: předsedkyně spolku Renata Babe-
lová, tel. 792 319 950, email: sedmikraska-os@
seznam.cz

n Sedmikráska o. s.

Vrbnovská ul. 1138, Hořovice
Radová Lenka, tel.: 725 064 881

4 Z NABÍDKY KROUŽKŮ pro nový školní 
rok 2023/2024 vybírejte na www.domecek-
horovice.cz, zde můžete nahlédnout také do 
fotogalerie a zavzpomínat s námi na uplynulý 
školní rok a na nové prázdninové zážitky.
n VIRTUÁLNÍ UNIVERZITA TŘETÍHO
VĚKU
V zimním semestru otevíráme v SVČ – Do-
meček Hořovice opět dva kurzy, tentokrát se 
můžete těšit na témata:
4 Každodenní život v barokních Čechách a na 
Moravě – vždy v úterý, začínáme 26. 9. , setkání 
1x za 14 dní, v 9:00 a dle zájmu také v 11:00.
4 Genealogie - hledáme své předky – vždy 
ve čtvrtek, kvůli státnímu svátku začínáme vý-
jimečně ve středu 27. 9. , setkání 1x za 14 dní, 
v 9:00 a dle zájmu také v 11:00 hodin.
Cena celého kurzu (každý kurz obsahuje 6 vy-
učovacích videopřednášek) 520 Kč.
Výuka probíhá 1x za 14 dní v bezbariéro-
vých prostorech SVČ – Domeček Hořovice, 
Vrbnovská 1138 a je určena seniorům a in-
validním důchodcům, bez rozdílu dosažené-
ho vzdělání. Informace: Lenka Radová, tel.: 
725 064 881, e-mail: recepce@domecekhorovi-
ce.cz, více na www.e-senior.cz.

n Domeček Hořovice

n Zámek Hořovice

Tel.: 724 331 568
e-mail: horovice@npu.cz
www.zamek-horovice.cz

4 Prohlídkové okruhy Život na panském sídle 
a Hry a hračky malých aristokratů út–ne od 
10:00 do 16:00. Okruh Nový zámek út–ne od 
10:00 do 15:00.

n Muzeum Hořovicka

Starý zámek, Vrbnovská 27
e-mail: horovice@muzeum-beroun.cz

4 V září je stálá expozice i výstava papíro-
vých modelů hradů a zámků otevřena od úte-
rý do neděle v čase 9:00 –12:00; 12:30 – 17:00.

4 Homeopatické minikurzy a poradna
Schůzky nepravidelné, po telefonické domluvě, 
setkání v malé skupině i jednotlivci. Naučíte 
se samotné homeopatické první pomoci - jak 
rozeznat léky a podat ten správný, a jaká psy-
chosomatická příčina se k dané nemoci vzta-
huje. Nutná rezervace tel. 774 404 211. Lektor-
ka Helena Stará. Podrobné informace na www.
homeopaticka-poradna-horovice.webnode.cz.
4 RELAXACE S KAMČOU
Nutná rezervace tel. 607 185 016 nebo e-mail: 
info@brdskeslunce.cz
Hravé malování
Pravidelný kroužek pro děti školního věku. Děti 
formou hry a výtvarného vyjádření poznáva-
jí sami sebe, relaxují. 2x za měsíc, začínáme 
v říjnu – přesné datum upřesníme po naplnění 
kroužku
Výtvarné kurzy – olejomalba, malba na plát-
no, kreslení pravou hemisférou
Krásně a dobře kreslit dovede opravdu každý. Pod 
odborným vedením lektorky si každý vybranou 
technikou namaluje obraz, který si odnese domů. 
Výtvarné pomůcky, plátno jsou k dispozici.
Tématické přednášky
1x za měsíc – 2 hod. (Skrytý význam nemoci, 
Aromaterapie, Bylinky, Léčivé kameny, Zdraví 
prospěšné stravování a další). Lektorka Kami-
la Poláková. Podrobné informace a termíny na 
výše uvedené kurzy na www.brdskeslunce.cz/
4 ČLENKY SPOLKU ZVOU NA SVÉ KURZY 
A PŘEDNÁŠKY DO FYZIOVITALU
Osek 283, 267 62 Komárov
4 KURZ MASÁŽE PRO DĚTI OD TŘÍ MĚS. 
DO TŘÍ LET
Také naši nejmenší potřebují láskyplný dotek. 
Přijďte se naučit techniku masáže a společné 
relaxaci.Jednou za měsíc v pátek 29. 9. , 
27. 10. , 24. 11. od 15:00 do 17:00. Nutná rezer-
vace tel. 792 319 950, lze domluvit individuální 
kurz. Těší se na vás lektorka Renata Babelová
www.masazehorovice.cz/kurz-masazi-kojencu/
4 neděle 24. 9. 9:00 – 12:00
JAK MÍT ZDRAVÉ VZTAHY
Seminář je určen párům i jednotlivcům jako 
podpora i jako inspirace k seberozvoji. Těší se 
na vás lektorka - psychoterapeutka Daniela 
Stratilová. Nutná rezervace tel. 601 094 928.
4 pondělí 25. 9. od 17:30 do 20:30
Jak na bolest hlavy a migrény
Seminář, ve kterém se naučíte techniku, která 
může potíže zmírnit, zlepšit či dokonce bolest 
hlavy rozehnat úplně. Těší se na vás lektorka 
Bára Rusková. Nutná rezervace: 734 405 144. 
Bližší info: https://www.yogabarbora.com/

BLEŠÍ TRH
ANEB SAMOPRODEJNÍ BAZÁREK
Zbavte se nepotřebných věcí, které můžou 
ještě někomu udělat radost. Své hračky mo-
hou děti prodávat a měnit za dohledu rodičů. 
Nestyďte se a přijďte prodávat, měnit, kupo-
vat nebo se jen mrknout.
KDE: SÁL RADNICE HOŘOVICE
KDY: pátek 29. 9. 2023 16:00 – 19:00
sobota 30. 9. 2023 8:00 – 13:00
Bližší info: Renata Babelová, Tel.: 792 319 350, 
e-mail: sedmikraska-os@seznam.cz

n Palackého náměstí

PŘIPRAVUJEME:
n 6. 10. od 17:00 a 7. 10. Od 9:00
CIBULOVÝ JARMARK
Stánkový prodej, pestrý program, výsta-
vy, lidová tvořivost, občerstvení, pouťové 
atrakce a mnoho dalšího…

16:00 – 17:00 LADY LATINA - začátečnice 
(HL1)
17:05 – 18:05 LADY LATINA - mírně pokr.
(HL2)
18:15 – 19:50 DOSPĚLÍ - Více pokročilí (H4) 
20:15 – 22:15 MLÁDEŽ - začátečníci (H7) 
LADY LATINA - 11 lekcí (60 min)
DOSPĚLÍ - 11 LEKCÍ (95 min)
MLÁDEŽ - 15 večerů (12 lekcí, 2 prodl. a 1 ples)
DOSPĚLÍ - PONDĚLKY OD 2. 10. 2023
Začátečníci (H1) 21:10 – 22:40 Mírně pokro-
čilí (H2) 19:35 – 21:05 Středně pokročilí (H3) 
18:00 – 19:30 V ceně je 11 lekcí.
n 25. 11. sobota od 19:00 do 23:00, SD
PLES - 30 LET TANEČNÍ ŠKOLY
Vstupenky - předprodej v tanečních kurzech 
pondělí a pátek.
Blanka Vášová, www.tanecni.net

n Kostel ČCE (synagoga)

Valdecká 408, Hořovice
horovice.evangnet.cz

n 23. 9. neděle od 20:00
ROBERT BALCAR TRIO
Jazzový koncert, na kterém vystoupí nejlepší 
český jazzový kontrabasista.
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n Žebrák

MĚSTSKÉ MUZEUM ŽEBRÁK
Náměstí 87, tel.: 601 374 251
4 Srdečně zveme k prohlídce výstavy Domácí 
umění, aneb to jste doma měli taky. Prezen-
tuje užitkové výrobky jako svícny, stojany nebo 
dekorační předměty například chemlonové 
koberečky, obrázky z drátku či figurky ze zátek. 
Věci vytvořené doma svépomocí z běžného 

materiálu v dobách socialismu. Nostalgická 
vzpomínka na výzdobu domácností našich 
předků i originální styl chat a chalup.
4 Letní herní výstava s názvem SEVA po-
hádka. Návštěvníci si mohou prohlédnout 
figurky ze známých příběhů z Večerníčků, 
vyrobené z jedinečné české stavebnice SEVA. 
Uvidí například Maxipsa Fíka, Krtečka se 
zajíčkem, nechybí Bob a Bobek a najít lze i další 
oblíbené postavičky ze zahraničních pohádek. 
Děti se mohou těšit rovněž na dětskou hernu 
i soutěž o hodnotné ceny. Možnost zakoupení 
suvenýrů. Potrvá do 14. 9. 2023. Otevírací doba 
út – ne od 9:00 – 12:00 a 12:30 – 17:00.

HVĚZDÁRNA ŽEBRÁK
Pivovarská ulice, Žebrák, tel.: 602 530 515
www.hvezdarnazebrak.cz
n 7. 9. čtvrtek od 18:00 do 19:30
HVĚZDÁRNA DĚTEM
Oblíbený program pro děti, nutná rezervace
n 7. 9. čtvrtek od 20:00 do 21:00
VEČER POD HVĚZDAMI – pozorování 
velkým dalekohledem
Pozorování těch nejkrásnějších vesmírných 
objektů hlavním dalekohledem hvězdárny, 
rezervace není nutná.
n 22. 9. pátek od 18:00 do 20:00
NOČNÍ HRAD ŽEBRÁK
Večerní prohlídka, pozorování, promítání. 
Unikátní program s rezervací měsíc předem.
n 30. 9. sobota od 9:30 do 23:00
VOLMANŮV ŽEBRÁK
Pojďme oživit a uctít vzpomínku na význam-
ný rod Volmanů. Bohatý program vznikl pod 
záštitou starostů měst Žebráka a Čelákovic. 
Na co se můžete těšit? Krom jiného například 
na fotbalové utkání starých gard Čelákovice 
vs. Žebrák, kde zahraje Druhej dech Ládi 
Weyrostka. Dále na speciální výstavu vy-
braných předmětů spjatých s rodem Volmanů 
v žebráckém muzeu, kde Vás přivítá také 
pravnučka Otakara Volmana a autorka knihy 
Povolání Volman Petra Braunová. Proběhne 
také komentovaná procházka po Žebráce, po-
zorování slunce s panem Slezákem z Hvězdárny 
Žebrák a mnoho dalšího. Jako speciální host 
přijede také spisovatel a žebrácký rodák pan 
Otomar Dvořák. Všichni jste vřele vítáni!
Více z programu na webu Hvězdárny!
KULTURNÍ KLUB
n KULTURNÍ KLUB ŽEBRÁK POŘÁDÁ 
TANEČNÍ KURZY PRO MLÁDEŽ 2023
Pod vedením lektorů tanečního sportu Lucie 
Chvátalové a Antonína Najmana.
Začátek kurzu je v pátek 1. 9. od 19:00. Počet le-
kcí 13. Běžné lekce: 3 hodiny tance od 19:00 do 
21:45. 2x Prodloužená: 4 hodiny tance od 19:00 
do 22:45. Závěrečný věneček: 5 hodin tance od 
18:00 do 22:30.
Celkem se u nás bavíte a tančíte 43 hodin za 
2700 Kč. Během kurzu si tanečníci osvojí stan-
dardní (waltz, tango, valčík, foxtrot, quickstep) 
i latinsko-americké tance (samba, cha-cha, 
rumba, jive, salsa, paso doble). Pro oživení 
zařazujeme i některé tance historické (mazur-
ku, blues, šíbr, letkiss) a národní (polka, valčík, 
country). Nabízíme kurzy doslova v rodinné 
atmosféře. Spoustu zábavy i základy slušného 
chování. Přihlášky na webu KK Žebrák.

n Zbiroh

ZÁMEK ZBIROH
4 Zámecká expozice otevřena úterý – neděle 
10-17 hod.
n 10. 9. neděle od 16:00
MŠE SVATÁ V HRADNÍ KAPLI
NANEBEVZETÍ PANNY MARIE
MĚSTSKÉ MUZEUM ZBIROH
n ČERTOVO NEBÍČKO
Městské muzeum Vás srdečně zve na výstavu 
originálních obrazů Karla Franty a jeho 
dcery Aleny, s příznačným názvem „Čertovo 
nebíčko“. Výstava potrvá do 20. září 2023.
Městské muzeum Zbiroh je otevřeno denně 
od 9:00 - 16:30. www.zbiroh.cz/muzeum.
MĚSTO ZBIROH
n ZBIROŽSKÝ PUCHÝŘ
Tradiční turistický pochod Zbirožský puchýř má 
již dvanáct let své pravidelné místo v kalendáři 
místních i přespolních turistů. Letos se uskuteční 
v sobotu 9. září. Startuje se v Městském muzeu 
Zbiroh od 8:00 do 10:00 a poslední turista bude 
očekáván do 17:00. A kam se vydáme letos? 
Křížem krážem po lesních cestách. Trasy v délce 
cca 8 a 17 km povedou lesem přes známou vyhlíd-
ku Světovina. Ta delší pak zamíří přes Sebečice do 
Biskoupek. Obě trasy se sejdou na Švabíně. Na 
Biskoupkách se bude možné občerstvit v Selském 
dvoře a na Švabíně v Restauraci Lesanka. Pro 
účastníky opět připravila Pamětní list autorka 
Puchýře Jaroslava Horázná a v cíli všichni tur-
isté získají suvenýr s logem akce. V případě velké 
nepřízně počasí může být akce přesunuta na jiný 
termín. Bližší informace o pochodu naleznete 
na plakátech, www.zbiroh.cz, FB Kultura Zbiroh 
a v infocentru tel.: 373 749 521.

n Zaječov

n 15. 9. od 18:00, klášter Sv. Dobrotivá
VÝPRAVA 2023
Koncert - ambientní akustický večer s obřími 
gongy, australským didgeridoo a dalšími ar-
chaickými nástroji v podání Ondřeje Smey-
kala a britského umělce Beara Love v rámci 
mezinárodního koncertního turné. Vstupné 
dobrovolné.Více informací o turné najdete na 
https://www.smeykal.com/cz/vyprava/115/

n Točník - hrad

n 9. a 10. 9. 2023
INDIÁNI Z TOČNÍKU
Každoroční indiánské obležení hradu Točníku
(8. 9. pro školy na objednání)
n 23. a 24. 9.
VÁCLAVSKÉ VINOBRANÍ
Dobové slavnosti - královské průvody, šerm, 
divadlo, hudba a tanec, kejkle, jarmark.
Výstavy:
4 Filmování na Točníku 1999- 2011:
Srovnávací fotografie
4 Bellifortis (Ten, který je silný ve válce):
Ukázky z rukopisu z roku 1403
4 Typologie českých hradů: Modely
4 Jaro/Spring 1968:
Pražské jaro očima skotského studenta
4 Adra:
Soutěžní sociální komiksy
4 Rudolf Ducháč: Litografie
4 Středověký šlapací jeřáb na Točníku:
Pocta Petrovi Růžičkovi

n Koledník u Berouna

n 23. 9. od 10:00 do 16:00
DOŽÍNKY
Živá hudba, jízdy na ponících, dětský program, 
občerstvení a velký výběr regionálních produktů. 
Zdarma autobusová doprava: Tetín – Beroun – 
Jarov – Koledník a zpět. www.trhytetin.cz.

n Cerhovice (Trucovna)
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HOŘOVICKÁ 
TANČÍRNA 

 

Společenský dům Hořovice

neděle

ačátek stupné: 1 Kč

HLEDÁNÍ STRUKTURY

MILOSLAV HOŘICKÝ        JIŘÍ KREISSL               DANIEL KREISSL

Město Hořovice a Městské kulturní centrum 

Vás zvou na výstavu 

HLEDÁNÍ STRUKTURY
Galerie Starý zámek Hořovice

vernisáž 15. 9. 2023 v 17 hodin

Kurátorka výstavky Dr. Eva Čapková

Záštitu nad výstavou převzala
starostka města Hořovice Věra Veverková

Výstava potrvá do 29. 10. 2023
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Pod vedením hlavní trenérky 
Pavlíny Hejbalové nacvičuje sesta-
vy na národní mažoretkové soutěže 
51 mažoretek z TJ Spartak Hořo-
vice. S přípravou pomáhají i další 
trenérky: o nejmladší skupinu se 
stará Lucie Procházková, o starší 
děvčata, která patří podle věku do 
kategorie děti mladší, pečuje Anita 
Albertová, nejstarší mažoretky na-
cvičují pochodové defilé i pódio-
vou formaci s Hanou Sedláčkovou 
a o své mažoretkové zkušenosti 
se dělí také Andrea Stejskalová. 
Do tréninky nabitého týdne patří 
také zkoušky patnácti sólistek a tří 
twirlerek. Twirling je kombinace 
gymnastiky, tance a baletní průpra-
vy s prací mažoretkové twirlingove 
hůlky. V letošním soutěžním roce 
se mažoretky z Hořovic rozrostly 
také o první duo klasické mažoret-
ky.

Soutěžní sezóna začala děvča-
tům na konci dubna, kdy všech 
patnáct sólistek odjelo na kvalifi-
kační kolo sol, dui a trii v Klato-
vech. Víkend z 29. na 30. dubna byl 
plný drobných i velkých úspěchů. 
Mažoretky z Hořovic soutěžily ve 
výkonnostní třídě B, kde největšího 
úspěchu dosáhla Adéla Frantová, 
která ve své kategorii vyhrála zla-
to. V této náročnější třídě uspěla 
také bronzová Vlaďka Skleničková 
a další medaili, tentokrát stříbrnou, 
si odvezla minimažoretka Linda 
Kenclová.Bez ocenění nezůstala 
ani premiéra dua, které ve třídě B 
získalo stříbro a postup na Mist-
rovství České republiky. Na Mist-
rovství České republiky si pozvala 
porota nejen hořovické duo, ale 
i dalších pět sólistek.

Ověnčená zlatou medailí odjíž-
děla z Klatov také mladší juniorka 
Klaudie Palková, která reprezen-
tovala Hořovice ve výkonnostní 
třídě C.

Mistrovství v sólu klasická 
mažoretka bylo uspořádáno o ví-
kendu 3. a 4. června v Ronově nad 
Doubravou a mažoretkám pod ve-
dením Pavlíny Hejbalové se dařilo 
odpochodovat náročné sestavy se 
stejným nasazením jako v Klato-
vech. Není tak divu, že do Hořovic 
se pozdě v noci vrátila zlatá Adé-
la Frantová, stříbrné duo: Vlaďka 
Skleničková s Marií Zajíčkovou 
a stříbrná Linda Kenclová.

Twirling prozatím nepatří mezi 
nejznámější taneční sporty, to mu 
však neubírá na náročnosti, o tom 
byste se mohli přesvědčit například 
21. května na kvalifikačním kole 
twirlingu v Kutné Hoře. Právě na 
této soutěži nás vzorně reprezen-
tovala tři děvčata: Edita Burešová, 
Adéla Frantová a Vlaďka Sklenič-
ková. Žádná z nich neodjela bez 
blyštivého doplňku na krku. Dvě 
zlata a stříbro zajistilo děvčatům 
zároveň i postup na Národní twir-
lingový pohár.

Národní twirlingový pohár se 
uskutečnil předposlední červnový 
víkend ve Dvoře Králové nad La-
bem, a ani tam porota neochudi-
la hořovické twirlerky o medaile. 
Rostoucí konkurence neubrala na 
profesionalitě děvčat ze Spartaku 
Hořovice a opět jim porotkyně 
mohly nasazovat dvě zlaté a jednu 
stříbrnou medaili.

Nedlouho po zahájení sezóny 
pro sólistky začaly finišovat pří-
pravu i skupinové formace. První 
oblastní soutěž v Chlumci nad Cid-
linou totiž proběhla už 14. 5. Dopo-
ledne se Chlumcem nesla dechová 
hudba, do jejíhož rytmu šla své 
pochodové defilé hořovická sku-
pina dětí mladších i dětí starších. 
Přestože se mraky na nebi mračily, 
úsměvy na tvářích našich mažo-
retek nepohasínaly a děvčata si je 
nesla i do odpoledne, kdy je čekalo 
venkovní představení pódiových 
formací. Pódiovou formaci však 
stihly předvést jen minimažoretky 
a děti mladší, než se nebe zamračilo 
úplně. A tak zatímco venku padal 
déšť, snažila se naše nejstarší sku-
pina, aby jí uvnitř hůlky nepadaly 
vůbec. Všechna snaha se odrazila 
v hodnocení poroty, všechny tři 
skupiny z Hořovic postoupily na 
zemské kolo. Nejmenší mažoret-
ky postoupily z třetího místa, děti 
mladší s velkou radostí postupova-
ly také ze třetího místa a nejstarší 
z pátého místa, ale s největší dvaná-
ctičlennou konkurencí.

Zemské kolo se neslo na vlně 
úspěchu z Chlumce. Jako by bylo 
27. 5. v Dobrovicích k slyšení jen 
skandování HO ŘO VI CE. Mini-
mažoretky byly opět třetí a porota 
rozhodla, že mohou postoupit na 
republikové kolo. Postoupit se po-
dařilo i dětem mladším a dětem 

Nejúspěšnější sezóna v historii hořovických mažoretek

starším. Děti mladší opět ozdobily 
nové růžovo modré kostýmy bron-
zovými medailemi. Děti starší také 
měly velký důvod k radosti, protože 
je porota dala na čtvrté místo, a to 
opět s konkurencí jedenácti dalších 
skupin.

Než se uskutečnilo Mistrovství 
mažoretkových skupin v Poděbra-
dech, které je finálním završením 
sezóny klasických mažoretek, vy-
pravil se autobus s mažoretkami 
z Hořovic do Mohelnice. V Mo-
helnici se totiž konalo Mistrovství 
České republiky minimažoretek. 
Mažoretkám se sestava povedla 
a z pěti finalistů se umístily čtvrté.

Vrchol sezóny se odehrál na 
lázeňské kolonádě v Poděbradech. 
V sobotu 17. 6. všechny zúčastněné 
skupiny ukázaly svá defilé a 18. 6. 
každá z nejlepších skupin před-
vedla pódiovou formaci. Mladší 
skupina mažoretek TJ Spartak Ho-
řovice se i s přibývajícím počtem 
takřka profesionálních soupeřek 
nevzdala stupně vítězů a získala 

titul zastupující vicemistr České 
republiky. V celé historii, kterou píší 
skupiny mažoretek z Hořovic, se 
ještě větší důvod k slavení nenašel. 
Asi největší radost udělalo umís-
tění jejich trenérce a choreografce 
Anitě Albertové, protože právě ona 
dovedla děvčata pro medaile. Star-
ší skupina bojovala v Poděbradech 
nejen s dvanácti soupeřkami, ale 
také s problémem, jak nahradit dvě 
nemocné mažoretky. Nakonec se 
z nich staly desáté nejlepší mažo-
retky v celé České republice.

Úžasnou sezónu plnou zážitků, 
nových zkušeností a radostí si ho-
řovické mažoretky shrnuly spolu 
s taneční skupinou Carmen 29. 6. 
na Akademii Šárky Šnoblové. Po-
děkovaly tím nejen všem přítom-
ným, kteří je po celou dobu trénin-
ků a soutěží podporovali, ale velký 
potlesk patřil také Šárce Šnoblové, 
bývalé dlouholeté vedoucí a trenér-
ce, která jim po celou dobu držela 
palce shora.

Daniela Hlavová

Mažoretky TJ Spartak Hořovice celý školní rok pilně trénovaly prvky s hůlkou, techniku pochodu i správný výraz, aby mohly zazářit 
nejen na oblastních, ale i na celorepublikových soutěžích. Mnohdy se náročný trénink vyplatil! Mažoretkové skupiny, duo i sólistky 
napříč všemi věkovými kategoriemi zaujaly porotce a s krásným hodnocením a často i s medailí na krku se vracely ze šampionátů 
domů. Vůbec největším úspěchem, kterého dosáhly mažoretkové skupiny, je titul druhého vicemistra České republiky.

n Pohlednice z historie

n Pohlednice nového městskěho koupaliště vydané v r. 1942. Z archí-
vu paní Ilony Voráčkové.



sport

19www.mesto-horovice.eu

Tomáš KŘIVÁNEK (*2007)
Tomáš „Pači“ Křivánek začal svou 
kariéru v Drozdově/Cerhovicích 
pod vedením Ládi Cibulky, který 
tam rozjel mládežnický fotbal. Od 
počátku bylo zřejmé, že Tomáš 
má v sobě buldočí povahu, kterou 
přenášel i na hřiště. Ne náhodou 
byl také součástí okresních fot-
balových výběrů. V létě 2020 se 
konal velký přestup drozdovsko-
-cerhovických mladíků do Hořo-
vic, kde Tomáš působil s kapitán-
skou páskou v mužstvu starších 
žáků U15. I zde ale bylo po chvíli 
jasné, že jeho potenciál je daleko 
vyšší, a proto byl záhy posunut 
do starší divizní kategorie U17. 
V létě 2022 pak po absolvování 
letní přípravy zamířil do ligové 
Viktorky Plzeň, kde působí do-
dnes, aktuálně v týmu U17 pod 
vedením Pavla Fořta, kde bude 
hrát v následujícím ročníku ce-
lostátní ligu dorostu. Tomáš patří 
mezi hlavní osu týmu a tím pá-
dem je i členem základní sestavy.

Vít PRŮŠA (*2007)
Vítek absolvoval stejnou cestu 
jako Tomáš Křivánek. Vyrůstali 
spolu jak fotbalově, tak i mimo 
hřiště, neboť jsou to bratranci. Na 
rozdíl od Tomáše Víťa není typ 
urputného a soubojového hrá-
če, ale naopak ho zdobí rychlost, 
práce s míčem a technika. I on 
po přestupu do Hořovic a ná-
slednému přesunu do kategorie 
mladšího dorostu U17 vlastně 
tuto kategorii přeskočil a již na 
počátku uplynulé sezóny si jej 
trenér Cibulka vytáhl do U19, 
kde odehrál celou sezónu a dařilo 
se mu víc než dobře, a proti hrá-

čům i o 3 roky staršími se gólově 
prosazoval. Jeho počínání neu-
niklo pozorovatelům Viktorky 
Plzeň, která o něj projevila zájem, 
a tak před několika dny nastoupil 
do letní přípravy a odehrál svůj 
první přípravný zápas v červe-
no-modrém dresu a premiéra to 
byla více než vydařená, neboť se 
gólově prosadil. Aktuálně se fina-
lizuje jeho přestup do Plzně, kde 
bude po boku s Tomášem bojovat 
v celostátní lize dorostu.

Milan PRŮŠA (*2010)
Milan „Jarmil“ Průša je takový 
„malý“ úkaz. I on, mladší bratr 
Víti, prošel Drozdovem/Cerho-

vicemi, samozřejmě na počátku 
nižší kategorií pod vedením Ro-
mana Fulína, ale velmi brzy se 
posouval věkovými kategoriemi 
výše a výše a nebylo tak výjim-
kou, že Milan odehrál svá mi-
strovská utkání i s o čtyři roky 
staršími hráči. Jeho talent byl 
nesporný, spíše jej vždy limito-
vala jeho flegmatičnost. I proto 
si vysloužil od svého posledního 
trenéra Kuby Kroba přezdívku 
Jarmil (pozn. postava ze seriálu 
Okresní přebor). I on byl součástí 
hromadného přestupu v létě 2020 
do Hořovic, kde působil střídavě 
v týmu mladších žáků a posled-
ní sezónu již naplno v mužstvu 
starších žáků U15. Ač věkem se 
jednalo o benjamínka mužstva, 
nikoliv však jeho postavou. Milan 
byl součástí okresních i krajských 
fotbalových výběrů, kde si jej 
také vyhlédla pražská Sparta, se 
kterou již tuto sezónu absolvoval 
část tréninkových jednotek a také 
většinu utkání Euroligy, kterou 

sparťanská U13 tuto sezónu ode-
hrála a dalších turnajů. Aktuálně 
se finalizuje Milanův přestup do 
Sparty a nástup do letní přípravy. 
V nové sezóně tak absolvuje žá-
kovskou ligu v rudém dresu.

František HUTTR (*2008)
Fanda, dosavadní kapitán ho-
řovické U15, byl součástí hro-
madného přestupu berounských 
kluků do Hořovic, který se usku-
tečnil v létě roku 2022. V Berou-
ně vyrůstal pod vedením Kuby 
Kroba, kde se vyprofiloval v tzv. 
vůdce týmu, který zaujme nejen 
svou hřívou na hlavě, ale zejmé-
na svým fotbalovým projevem. 
Fandy je prostě celé hřiště, je to 
neúnavný bojovník, kterého ni-
kdy neuvidíte odpočívat nebo 
snad v situaci, kdy by vypustil 
nějaký souboj. Aktuálně se Fanda 
připravuje s týmem U16 Viktor-
ky Plzeň, kam nastoupil do letní 
přípravy. Jeho přestup je již prak-
ticky hotovou věcí a bude tak bo-
jovat v České lize dorostu.

Martin KREJČÍ (*2008)
Krejča šel stejnou cestou jako 
„Pači“ Křivánek a bratři Průšovi, 
tedy z „Cibulkovy“ drozdovsko-
-cerhovické líhně. Talentem na 
všechny sporty políbený kluk, 
obzvlášť pak na fotbal. Při jeho 
běhu máte pocit, že sledujete atle-
tické závody. I Martin po přestu-
pu v létě 2020 působil v mužstvu 
starších žáků působícím nejprve 
v Krajském přeboru a následně 
pak i v České divizi žáků, kde 
se vypracoval do jednoho z nej-
důležitějších hráčů kádru. Další 
z kluků, kteří na hřišti nechají 
úplně vše a tak, jak si dokáže užít 

týmové úspěchy, zrovna tak těžce 
nese ty prohry. S Fandou Huttrem 
tvoří nerozlučnou dvojici jak na 
hřišti, tak mimo něj. A nesou si to 
s sebou i do Plzně, neboť Martin 
tam také absolvuje letní přípravu 
s týmem Viktorky U16, tak drží-
me palce, aby nakonec vše klap-
lo a společně pak tato „dvojčata“ 
bok po boku bojovala v České 
lize dorostu. Závěrem ještě tako-
vou malou kuriozitu, neboť Vít 
a Milan Průšovi, bratranci Pačiho 
Křivánka, jsou vlastně nevlastní 
bratři Martina. Takže od čutání 
na zahradě se kluci posunuli za 
pár let mezi českou elitu.

Všem klukům držíme palce, 
aby se jim v nových působištích 
dařilo minimálně stejně tak dob-
ře, jak tomu bylo v jejich posled-
ním působišti, tedy v Hořovicích. 
Velký dík patří také hlavně tre-
nérům, stáli u jejich fotbalového 
růstu a dokázali je vypracovat 
tam, kde teď jsou. Jedná se zejmé-
na o Vladislava Cibulku a Jakuba 
Kroba.

Radost nám ale dělají i dal-
ší hráči, o které je zájem mezi 
„velkými“ kluby. Své pravidelné 
tréninkové jednotky ve Viktorce 
Plzeň polykají také Petr Chalu-
pecký, Lukáš Krob, Ondra Dudl 
nebo Tomáš Flégr. Hořovické 
kluky je vidět, což probudilo také 
spoustu hráčských agentů, kte-
ří okolo nich krouží. Svědčí to 
o tom, že práce s mládeží je v na-
šem regionu na velmi dobré úrov-
ni, a proto patří dík i těm, kteří se 
starají o chod hořovického klubu, 
protože ani bez jejich přičinění by 
to vše nebylo.

Václav Königsmark

Hořovické mladé pušky v top týmech
Doposud jsme se nevěnovali zajímavým přestupům i těm, které se chystají nebo jsou na spadnutí. Ve všech případech se jedná 
o ty nejlepší „destinace“, jaké jen u nás mohou být.
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Hořovičtí judisté se připravují na novou sezónu
Po prázdninové pauze se hořovičtí judisté těší 

na novou závodní sezónu. Ani o prázdninách ne-
podceňují přípravu a většina z nich nabírá fyzičku 
na letních soustředěních. Právě tam mají možnost 
se potkat i s kamarády z jiných klubů, se kterými 
se běžně vídají hlavně na závodních tatami.

Ačkoliv patří hořovický klub juda mezi menší 
oddíly, jeho členové v letošním roce opět skvěle 
reprezentovali naše město. Bodovali na mnoha 
turnajích, u nás doma i v zahraničí.

Nemůžeme opomenout, že za úspěchem ho-
řovického juda, stojí již bezmála 50 let neúnavný 

 
 

Městský stadion Hořovice 
 
Pátek 1. 9., 17:30  Žáci B ml. Okresní přebor – Chlumec/Hostomice 
Sobota 2. 9., 17:00 A mužstvo DIVIZE – Senco Doubravka 
Neděle 3. 9., 17:00 B mužstvo I. B. třída – FC Jílové 
 
Neděle 10. 9., 10:00 a 11:55 Žáci U15 a U14 DIVIZE – 1. FK Příbram 
Středa 13. 9. 16:00 a 18:00 Žáci U15 a U14 DIVIZE – Junior Strakonice 
 
Pátek 15. 9., 17:30  Žáci B ml. Okresní přebor - Tlustice 
Sobota 16. 9., 10:15 a 12:30 Dorost st. a ml. DIVIZE – SK Petřín Plzeň B 
Sobota 16. 9., 16:30 A mužstvo DIVIZE – SK Klatovy 1898 
Neděle 17. 9., 16:30 B mužstvo I. B. třída – Tatran Sedlčany B 
 
Neděle 24. 9., 10:00 a 11:55 Žáci U15 a U14 DIVIZE – SaB Vlašim 
 
Pátek 29. 9., 17:00  Žáci B ml. Okresní přebor – Zdice 
Sobota 30. 9., 10:15 a 12:30 Dorost st. a ml. DIVIZE Senco Doubravka 
Sobota 30. 9., 16:00 A mužstvo DIVIZE – FK Baník Sokolov 
Neděle 1. 10., 16:00 B mužstvo I. B. třída – SK Černolice 
 

Datum A mužstvo 
DIVIZE 

Městský stadion 
Hořovice 

B mužstvo 
I.B třída 

Městský stadion 
Hořovice 

Dorost st. a ml..– 
DIVIZE 

Městský stadion 
Hořovice 

ŽáciU15 a U14-  
DIVIZE 

Městský stadion 
Hořovice 

ŽáciB ml. 
Okresní přebor 
Městský stadion 

Hořovice 

přípravka 
Okresní přebor 

Hořovice 

1.-3.9. 
SencoDoubravka 
17:00 
Doma sobota 

FC Jílové 
17:00 
Doma neděle 

TJ MalšeRoudné 
10:00 a 12:15 
Venku sobota 

FCPísek 
15:00 a 17:00 
Venku sobota 
 

Chlumec/Hostomi
ce 
17:30 
Doma pátek 

 

8.- 10.9. 
SK Aritma Praha 
10:15 
Venku sobota 

SK Petrovice 
17:00 
Venku neděle 

1.FK Příbram B 
10:00 a12:15 
Venku sobota 

1.FK Příbram 
10:00 a 11:55 
Doma neděle 

Všeradice               
17:30                   
Venkupátek 

 

13.9.  
  Junior Strakonice     

16:00 a  
18:00Domastředa 

  

15.- 17.9. 
SK Klatovy 1898 
16:30 
Doma sobota 

Tatran 
Sedlčany B 
16:30 
Doma neděle 

SK PetřínPlzeň B 
10:15 a 12:30 
Doma sobota 

FC Rokycany 10:00 
a 12:00Venku 
neděle 

Tlustice17:30 
Doma pátek 

 

22.-24.9. 
Viktoria M.Lázně 
10:15 
Venku sobota 

AFK Loděnice 
10:15 
Venku sobota 

Povltavská FA 
10:00 a 12:15 
Venku sobota 

SaB Vlašim 
10:00 a 11:55 
Dom aneděle 

Felbabka 
17:30 
Venku pátek 

 

28.9.  
  TJ MalšeRoudné 

10:00 a 12:00 
Venku čtvrtek 

  

29.9.-
1.10. 

FK Baník Sokolov 
16:00 
Doma sobota 

SK Černolice 
16:00 
Domaneděle 

Senco Doubravka 
10:15 a 12:30 
Domasobota 

FC Táborsko 
10:00 a 12:00 
Venkuneděle 

Zdice 
 17:00 
Domapátek 

 

Zářijové pozvánky na fotbalové zápasy SK Hořovice

trenér Zdeněk Hnízdil, který vychoval 
už několik generací skvělých judistů. 
O mláďata v přípravce skvěle pečuje Míša 
Hnízdilová, která dbá na všestrannost 
a hravost při každém tréninku.

Těšíme se na nové členy a kamarády 
v hořovické Sokolovně.

Barbora Červená
Oddíl judo TJ Sokol Hořovice

JUDO SOKOL HOŘOVICE
pořádá nábor nových členů
4 olympijský sport
4 základy sebeobrany
4 zlepšení fyzické zdatnosti
4 účast na závodech
4 parta kamarádů
4 vhodné pro děvčata i chlapce od 5 let

Během měsíce září se mohou nový 
zájemci dostavit na trénink, který probí-
há vždy v úterý a ve čtvrtek v Sokolovně 
v Hořovicích. Na trénink potřebujete 
teplákovou soupravu a později kimono.
tréninky vždy úterý a čtvrtek
začátečníci: od 17 do 18 hod.
pokročilí: od 18 do 19:30 hod.
Kdy? začínáme v úterý 5. 9. 2023
Kde? Sokolovna, ul. Tyršova 401/3
Na všechny odvážné děti se těší trenéři 
Míša a Zdeněk.

Běh pro Charitu
Ve čtvrtek 14. září 2023 pořádá Cha-

rita Beroun 7. ročník charitativního 
běhu Berounem. Od 14 hodin bude od-
poledne na Husově náměstí věnováno 
především dětem (soutěže, malování 
na obličej, rodinný běh aj.). Charitativ-
ní běh bude tradičně odstartován v 18 
hodin. Můžete se těšit nejen na příjem-
nou atmosféru, ale také na pěkné ceny. 
Výtěžek z běhu podpoří služby pro seni-
ory, osoby bez přístřeší a rodiny s dětmi 
v nouzi. Přijďte si zasportovat a podpo-
řit tak dobrou věc. Těšíme se na Vás!

Hořovické volejbalistky 
vstupují do další sezóny. Do 
krajských soutěží šestkové-
ho volejbalu máme přihláše-
no celkem 6 družstev: ženy, 2 
družstva kadetek (U20), lvice 

(U18), starší žákyně (U16) 
a mladší žákyně (U14). Kromě 
toho samozřejmě pokračujeme 
s minivolejbalovou přípravkou, 
kde velmi rádi přivítáme zá-
jemkyně o volejbal, ideálně ve 
věku 6 – 8 let. Tréninky budou 
začínat první týden v září.

Ženy začínají soutěž již kon-
cem srpna, mládežnické kate-
gorie během září. V Hořovicích 
se můžete přijít podívat na ka-
detky 24. září a 8. října, na lvice 
1. října, na starší žákyně 3. září 
a na mladší žákyně 15. října. 
Cíle pro tuto sezónu jsou po-
dobné těm loňským - poprat 
se v kraji o příčky nejvyšší 
a medaile ve všech kategoriích 
a zabojovat o postup do vyšších 
soutěží. K tomu by nám mělo 
pomoci i cvičné volejbalové 
dělo, jehož nákup plánujeme 
na zahájení halové sezóny za-

čátkem října. Zejména na zá-
věrečných turnajích loňské se-
zóny nás trochu srážel špatný 
příjem účinných podání a horší 
zpracování razantnějších úto-
ků. A právě pro nácvik těchto 
činností je určeno volejbalové 
dělo, které umí smečovat i po-
dávat rotované a plachtící míče 
rychlostí až 105 km/h. Pokud 
by někdo chtěl hořovickým vo-
lejbalistkám přispět na poříze-
ní této pomůcky, budeme velmi 
rádi. Příspěvky můžete posílat 
na účet TJ Spartak Hořovice 
- 362957379/0800, variabilní 
symbol 170170 a do správy pro 
příjemce napište „dělo“. Pře-
dem děkujeme za jakýkoli pří-
spěvek. Případné dotazy rádi 
zodpovíme na 731 019 029.

Za oddíl volejbalu
TJ Spartak Hořovice

Martin Komínek

Dělo pro hořovické volejbalistky


